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Zgodnie z $ 76 ust. 3 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław nagranie dźwiękowe z obrad 
XLIV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 lutego 2022 r. 

— stanowi załącznik nr 1 do protokołu — 

Sesja zdalna- 
OA.0002.3.2022 

Protokół Nr XLIV/2022 
z XLIV sesji Rady Miasta Jarosławia 

Jarosław, 28 lutego 2022 roku 
Sala Narad UM Rynek 1, Ratusz 

Ad. I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XLIV sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018 — 2023) otworzył 
o godz. 9.10 Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka. Po powitaniu oświadczył, 

iż sesja została zwołana w oparciu o art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 
o samorządzie gminnym, $53 ust. 2 Statutu Gminy Miejskiej Jarosław oraz art. 15 zzx ustawy 

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U z 2020 r. poz.374 ze zm.). Obrady Rady Miasta Jarosławia 
będą prowadzone zdalnie za pośrednictwem łączy internetowych. Transmisja obrad dostępna 

jest na stronie internetowej Urzędu Miasta Jarosław. W dniu dzisiejszym radni będą 
obradować przy użyciu programu - posiedzenia.pl, w którym każdy z radnych logując się 
w programie, tym samym potwierdzi swoją obecność podczas obrad, natomiast dyskusja 
będzie prowadzona za pomocą Teamsa. Następnie stwierdził, że zgodnie z listą logowań 
w programie posiedzenia.pl w dzisiejszej sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecni usprawiedliwieni: radna 

Anetta Makarska, radny Janusz Szkodny i radny Maciej Wałęga - lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że pod koniec obrad Burmistrz Miasta Waldemar 
Paluch przedstawi informację na temat działań Gminy Miejskiej Jarosław w związku z wojną 
na Ukrainie. 

W obradach uczestniczyli również: 
Burmistrz Miasta — Waldemar Paluch 

Zastępca Burmistrza — Wiesław Pirożek 
Zastępca Burmistrza — Dariusz Tracz 
Skarbnik Miasta — Anna Gołąb 
Sekretarz Miasta — Magdalena Kapusta 
Radca Prawny — Mariusz Prychocin 
Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta 

8. Przewodniczący Rad Dzielnic 
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Rada Miasta Jarosławia uczciła minutą ciszy ofiary wojny na Ukrainie. 

Ad. II . Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka przypomniał, że porządek obrad wraz 
z projektami uchwał radni otrzymali w dniu 21 lutego tj. na 7 dni przed sesją. Do porządku 
wpisano 28 uchwał. 

Proponowany porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z: 

e XLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 stycznia 2022 r. 

e XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 17 lutego 2022 r. 
IV. Podjęcie uchwał: 

l) w sprawie przekazania petycji, 
2) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki, 

3) w sprawie przystąpienia do realizacji rządowego programu „Korpus Wsparcia 
Seniorów” na rok 2022 oraz przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok 2022, 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach 
publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Jarosław, 

8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
9) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
12) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Cyfrowa Gmina 

—Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” — Grant PPGR” 

w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej odporności na 
zagrożenia, Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej odporności na 
zagrożenia — REACT — EU, Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014 — 2020, 

13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
14) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

15) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
16) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok 

budżetowy 2022 r. w sprawie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza 
w Jarosławiu” w ramach Programu: Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” 
finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 
szkolnych”, 

17) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
18) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Finansowanie 

kosztów procesu nawiązywania porozumień partnerskich między miastami polskimi 

a miastami z państw — Darczyńców” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowanego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, 

19) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

20) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

Protokół z XLIV sesji Rady Miasta Jarosławia odbytej w dniu 28 lutego 2022 r. Strona 2



21) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi Gminnej klasy „Z” Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 
do km 0+897,00”” w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów 
wniosków na 2022 rok, 

22) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
23) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa drogi Gminnej klasy 

„Z” Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 do km 0+897,00” 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów wniosków na 2022 
rok, 

24) w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Modernizacja Płyty Rynku 
w Jarosławiu. Część Północna i Wschodnia wraz z Placem Św. Michała” w ramach 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych — edycja 
pierwsza, 

25) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
26) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

27) w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
28) w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022 — 2025. 

V. _ Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i lokalowych. 

VI. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia w okresie 
międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta. 

VII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie obrad. 

-porządek obrad z dnia 21 lutego 2022 r. stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, 
-pismo znak: Q04A.0002.3.2022 z 21 lutego 2022 r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w dniu 25 lutego przesłano dwa załączniki do projektu uchwały w druku nr 26 tj. do 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Wszystkie projekty posiadają opinię merytorycznych 
Komisji Rady Miasta. 
Wnioski do porządku obrad zgłosili: 

<Ł Przewodniczący Rady Szczepan Łąka o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowego punktu (przed punktem „IV. Podjęcie uchwał ') tj. „Przyjęcie oświadczenia 

Rady Miasta Jarosławia w związku z sytuacją na Ukrainie” (zmieni się kolejność 
numeracji punktów zawartych w porządku obrad). 

«k Radny Marcin Nazarewicz o wprowadzenie informacji Burmistrza na temat działań 
Gminy Miejskiej Jarosław podejmowanych w związku z sytuacją na Ukrainie przed 

podjęciem uchwał - wniosek poparł Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch zwrócił się do radnych z prośbą, aby w/w informację 

mógł przedstawić na samym końcu obrad, kiedy będzie miał pełną i wyczerpującą wiedzę na 

temat bieżącej sytuacji na Ukrainie. 
Jednak w/w prośba spotkała się ze sprzeciwem radnego Marcina Nazarewicza, 

Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Strzępka i radnego Mariusza Waltera. 
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Ostatecznie wobec braku innych propozycji i wniosków Przewodniczący Rady Szczepan 

Łąka poddał pod głosowanie: 

o wniosek radnego Marcina Nazarewicza o wprowadzenie informacji Burmistrza na temat 
działań Gminy Miejskiej Jarosław podejmowanych w związku z sytuacją na Ukrainie 

przed podjęciem uchwał. 
Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” —3, 

„przeciw ” — 14 

„wstrzymał się” — brak 
(z uwagi na trudności techniczne 

radny Krzysztof Kiper nie brał udziału w głosowaniu) 

odrzuciła w/w wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

o wniosek Przewodniczącego Rady Szczepana Łąki o wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowego punktu (przed pkt. „IV. Podjęcie uchwał”) tj. „Przyjęcie oświadczenia 

Rady Miasta Jarosławia w związku z sytuacją na Ukrainie”. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 
„za” —17, 

„przeciw ” — brak 

„wstrzymał się” — brak 
(z uwagi na trudności techniczne 

radny Krzysztof Kiper nie brał udziału w głosowaniu) 

przyjęła w/w wniosek. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych ustaliła, że porządek obrad sesji w dniu 

28 lutego 2022 r. wraz z poprawkami będzie się przedstawiał następująco: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z: 

e XLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 stycznia 2022 r. 

XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 17 lutego 2022 r. 

IV. Przyjęcie oświadczenia Rady Miasta Jarosławia w związku z sytuacją na 

Ukrainie. 
V. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przekazania petycji, 
2) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki, 

3) w sprawie przystąpienia do realizacji rządowego programu „Korpus Wsparcia 
Seniorów” na rok 2022 oraz przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów na rok 2022, 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
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7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobkach publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Jarosław, 
8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

9) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
10)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

11)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
12)w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Cyfrowa 

Gmina —Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” — Grant 

PPGR” w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej 
odporności na zagrożenia, Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej 
odporności na zagrożenia — REACT — EU, Program Operacyjny Polska Cyfrowa na 
lata 2014 — 2020, 

13)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

14)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
15)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
16)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok 

budżetowy 2022 r. w sprawie realizacji projektu pn. „Termomodernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza 
w Jarosławiu” w ramach Programu: Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” 
finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 
szkolnych”, 

17)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

18)w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Finansowanie 
kosztów procesu nawiązywania porozumień partnerskich między miastami polskimi 

a miastami z państw — Darczyńców” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowanego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, 

19)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

20)w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

21)w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi Gminnej klasy „„Z” Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 
do km 0+897,00” w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów 
wniosków na 2022 rok, 

22)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

23)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa drogi Gminnej 

klasy „Z Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 do km 
0+897,00” w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów 
wniosków na 2022 rok, 

24)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Modernizacja Płyty Rynku 
w Jarosławiu. Część Północna i Wschodnia wraz z Placem Św. Michała” w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych — edycja 
pierwsza, 

25)w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
26)w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok, 
27)w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
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28)w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022 — 2025. 

VI. Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych i lokalowych. 

VII. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia w okresie 
międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta. 

VIII. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
IX. Informacja Burmistrza Miasta na temat działań Gminy Miejskiej Jarosław 

w związku z sytuacją na Ukrainie. 
X. - Wolne wnioski i informacje. 

XI. Zakończenie obrad. 
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Ad. III. Przyjęcie protokołów z: 
e XLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 stycznia 2022 r. 

e XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 17 lutego 2022 r. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z $ 76 ust.2 protokoły 
z XLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 stycznia 2022 r. i XLIII nadzwyczajnej sesji 
Rady Miasta z dnia 17 lutego 2022 r. były dostępne w Biurze Rady oraz w systemie 
posiedzenia.pl, tak więc radni zainteresowani ich treścią mogli się z nimi zapoznać. Na 

pytanie Przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi do w/w dokumentu jakieś uwagi — nikt 
się nie zgłosił. 

Mając na względzie powyższe Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 
protokołu 

e zXLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 24 stycznia 2022 r. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” — 2 

przyjęła protokół z XLII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 
24 stycznia 2022 r. - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

e XLII] nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 17 lutego 2022 r. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 16, „przeciw” — brak, „wstrzymał się” — 2 
przyjęła protokół z XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta 

Jarosławia z dnia 17 lutego 2022 r. - raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad. IV. Przyjęcie oświadczenia Rady Miasta Jarosławia w związku z sytuacją 

na Ukrainie. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka odczytał projekt oświadczenia: 
„Oświadczenie Rady Miasta Jarosławia z dnia 28 lutego 2022 roku. 
Rada Miasta Jarosławia wobec agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę pragnie wyrazić 

solidarność z Narodem Ukraińskim oraz stanowczo potępia działania Prezydenta Rosji - 
Władimira Putina, które destabilizują pokój w Europie. W imieniu całej społeczności 
jarosławskiej wyrażamy gotowość niesienia pomocy Ukrainkom i Ukraińcom oraz zrobimy 

wszystko co w naszej mocy, aby uchodźcy wojenni czuli się u nas bezpiecznie. Szczególnie 
solidaryzujemy się ze społecznością ukraińską zamieszkującą w Jarosławiu oraz ich 
rodzinami i bliskimi na Ukrainie. Jesteśmy także całym sercem z mieszkańcami naszych miast 

partnerskich na Ukrainie: Jaworowa i Użgorodu. Pamiętamy o Was i w obliczu tragedii 
deklarujemy naszą pomoc. Jesteśmy z Wami Rada Miasta Jarosławia”. 

Następnie Rada przystąpiła do głosowania w/w oświadczenia — projekt 
oświadczenia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 18, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — brak 
przyjęła oświadczenie - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi 

załącznik nr ll do niniejszego protokołu, oświadczenie Nr 1/XLIV/2022 stanowi załącznik 

nr 12 do niniejszego protokołu. 
EłożoŻ Ł ŻOŻOŁ ŁO ŻOŻ OŁ ŁO OŁ ŻOŻ ŁK OŻ ŻOŻOŻŁ ŁOŻOŻ ŁO ŁOŻ OŁ ŻE ORO OKOŁO ŁO ŁOŁOŻOŻ IŁ KOŁO ŁOŻA 

Ad. V. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie przekazania petycji, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Rada Miasta Jarosławia dnia 
21 grudnia 2021 roku otrzymała petycję złożoną przez Fundację im. Nikoli Tesli uzupełnioną 

dnia 12 stycznia 2022 roku, w której zawarto postulaty dotyczące podjęcia uchwały: w 

przedmiocie „zakazu stosowania maseczek”, w przedmiocie „zakazu stosowania kwarantann 
iizolacji medycznej”, w przedmiocie „wydania zakazu stosowania szczepionek mRNA”. 
Zgodnie z treścią art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 roku o petycjach - petycja złożona 
do organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego jest rozpatrywania przez ten 
organ. Ponadto art. 6 ust. 1 ww. ustawy stanowi, że jeżeli adresat petycji jest niewłaściwy do 
jej rozpatrzenia przesyła ją do podmiotu właściwego do rozpatrzenia petycji, zawiadamiając 
o tym równocześnie podmiot wnoszący petycję. Petycja została skierowana do Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Petycja była przedmiotem zainteresowania w/w komisji dnia 14 lutego 
2022 r. Komisja po wnikliwym zapoznaniu się z treścią petycji uznała, że: 

1) zakrywanie ust i nosa jest materią uregulowaną przez Radę Ministrów w ramach 
rozporządzenia z dnia 6 maja 2021 r. w sprawie ustanowienia określonych ograniczeń, 

nakazów izakazów w związku z wystąpieniem stanu epidemii wydanego w oparciu 
o zapisy ustawy z dnia 5 grudnia 2008 r. o zapobieganiu oraz zwalczaniu zakażeń i chorób 

zakaźnych u ludzi, 
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2)w związku zepidemią COVID-19 od 20marca 2020roku wprowadzono 
obowiązujący do odwołania stan epidemii, szczegółowe regulacje prawne dotyczące 

kwarantanny i izolacji zawiera rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 25 lutego 2021 r. 
w sprawie chorób zakaźnych powodujących powstanie obowiązku hospitalizacji, izolacji 
lub izolacji w warunkach domowych oraz obowiązku kwarantanny lub nadzoru 

epidemiologicznego wydane w oparciu o zapisy ustawy wymienionej w pkt 1, 
3) zasady i tryb dopuszczenia do obrotu produktów leczniczych reguluje ustawa z dnia 

6 września 2001r. Prawo farmaceutyczne, zgodnie zart. 3 w/w ustawy do obrotu 
dopuszczone są z zastrzeżeniem ust. 4iart. 4 produkty lecznicze, które uzyskały 

pozwolenie na dopuszczenie do obrotu, organem uprawnionym do wydania i cofnięcia 
pozwolenia oraz nadzoru nad bezpieczeństwem stosowania produktów leczniczych jest 
Prezes Urzędu Produktów Leczniczych, Wyrobów Medycznych i Produktów Biobójczych. 

Tym samym Komisja za zasadne uznała, że podmiotem właściwym do jej rozpatrzenia: 

1) w przedmiocie „zakazu stosowania maseczek” jest Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, 
Senat Rzeczypospolitej Polskiej, Rada Ministrów, 

2)w przedmiocie „zakazu stosowania kwarantann iizolacji medycznej” jest Sejm 
Rzeczypospolitej Polskiej, Senat Rzeczypospolitej Polskiej, Minister Zdrowia, 

3) w przedmiocie „wydania zakazu stosowania szczepionek mRNA” jest Prezes Urzędu 
Produktów Leczniczych, Wyrobów Medycznych i Produktów Biobójczych. 

W związku ztym, petycja w zakresie należącym do właściwości w/w podmiotów winna 

zostać niezwłocznie przekazana zrównoczesnym zawiadomieniem otym podmiotu 
wnoszącego petycję. Po zapoznaniu się z powyższymi ustaleniami, Rada Miasta Jarosławia 
podziela przedstawione stanowisko dotyczące sposobu rozpatrzenia petycji. W związku z tym 
uzasadnione jest podjęcie uchwały w proponowanym brzmieniu. Uzasadnienie prawne 

zawiera treść art. 6, art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach. 
Radni: Marcin Nazarewicz, Mariusz Walter i Wiesław Strzępek zabierając głos w dyskusji 
na temat projektu uchwały w druku nr I podnosili, że: 

e w podpisie widniejącym pod projektem uchwały w druku nr 1 brak słowa „Komisja”, 
zatem należy dokonać poprawki w tym zakresie; 

e do omawianego projektu nie dołączono protokołu z Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji oraz samej petycji wniesionej przez Fundację. 

W odniesieniu do powyższego Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
Sebastian Kogut przeprosił za zaistniałą sytuację, ale — jak powiedział — jest osobą 
niedowidzącą i być może, stąd wynikło niedopatrzenie z jego strony. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 1— projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw” — I i „wstrzymał się” — 3 (radny 
Mariusz Walter nie brał udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr 570XLIV/2022 w _ sprawie przekazania petycji — _ raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 570/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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2) w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika gminnej jednostki, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że uznaje się za bezzasadną skargę na 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu, w której to Skarżący 
zarzucił Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy brak realizacji zapisów ustawy 

o rozwiązywaniu sporów zbiorowych. Skarżący pismem z dnia 25 października 2021 r. 

skierował skargę na działalność Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Jarosławiu zarzucając Dyrektorowi brak realizacji zapisów ustawy o rozwiązywaniu 
sporów zbiorowych. Pismem z dnia 21 grudnia 2021 r. Skarżący doprecyzował przedmiot 

skargi zarzucając Dyrektorowi Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu 
podnoszenie wysokości uposażenia pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Jarosławiu bez informowania o powyższym wyznaczonego przez Ministra Rodziny 

mediatora oraz Skarżącego, jako strony sporu zbiorowego. Zarzucił również, że brak 
zaproszenia do negocjacji mediatora jak i Skarżącego uniemożliwiło wypracowanie 
wspólnego stanowiska w zakresie podniesienia wysokości uposażenia pracowników 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu. Zdaniem Skarżącego Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu podejmując działania w obszarze, 
którego dotyczy spór zbiorowy tj. podnoszenia uposażenia pracowników nie jest uprawniony 

do podejmowania przedmiotowych decyzji bez udziału mediatora oraz stron sporu 
zbiorowego. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Jarosławiu jest gminną jednostką 

organizacyjną. W myśl art. 11 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych 
Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Jarosławiu funkcjonuje jako jednostka budżetowa. 
Przepisy prawa pracy określające status prawny pracowników samorządowych zatrudnionych 

w gminnych jednostkach budżetowych określa ustawa z dnia 21 listopada 2008 rr. 
o pracownikach samorządowych. Zgodnie z treścią art. 7 pkt 4 ww. ustawy czynności 
w sprawach z zakresu prawa pracy za gminne jednostki budżetowe wykonują kierownicy 

gminnych jednostek organizacyjnych. W przypadku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Jarosławiu podmiotem właściwym do wykonywania czynności z zakresu prawa pracy 
(przez co należy rozumieć wszelkie czynności z zakresu indywidualnego oraz zbiorowego 

prawa pracy, w tym zarówno oświadczenie woli, jak i działania faktyczne mające znaczenie 
prawne) jest jego dyrektor. Przyznanie określonemu podmiotowi kompetencji do 

reprezentowania danego pracodawcy oznacza, że może on wykonywać wszelkie czynności 
w sprawach z zakresu prawa pracy wobec pracowników samorządowych. W obecnym stanie 
prawnym brak jest przepisów ustrojowych ograniczających kompetencje dyrektora 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jarosławiu w przedmiotowym zakresie. 
Niewątpliwie nie jest takim przepisem art. 8 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o rozwiązywaniu 
sporów zbiorowych, który stanowi, iż „Pracodawca podejmuje niezwłocznie rokowania 
w celu rozwiązania sporu w drodze porozumienia, zawiadamiając równocześnie o powstaniu 

sporu właściwego okręgowego inspektora pracy. ” 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, radna 

Wanda Czerwiec, Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek i radny Piotr Kozak 
twierdząc, że skarga w ich opinii powinna zostać uznana za zasadną, gdyż m.in.: 

e nie wiadomo z jakich przyczyn posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie 
odbyło się tak, jak pozostałe posiedzenia innych Komisji, czyli zdalnie w systemie 
posiedzenia.pl; 
brak jest protokołów uzgodnień oraz innych dokumentów związanych ze skargą; 

nie jest znana data ciągnącego się od kilku lat sporu zbiorowego pracowników MOPS 
i regulacji płac na przestrzeni tego okresu; 
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e najprawdopodobniej brak jest ze strony władz dobrej woli do rozwiązania tego sporu, 

skoro mediacje nie przyniosły żadnego rezultatu; 

e pani Dyrektor MOPS, działając samodzielnie i podnosząc uposażenie pracownikom 
bez informowania o powyższym mediatora oraz Skarżącego, jako strony sporu 
zbiorowego wykazała się brakiem kultury zawodowej, co nie służy rozwiązaniu tej 

sprawy. | 
Radni zwracali również uwagę na to, że: 

e o ile niepodważalnym są przypisane Dyrektorowi MOPS kompetencje w kwestii 
organizacji pracy i wynagradzania pracowników w sytuacji zwykłej, o tyle w sporze 
zbiorowym jest inaczej, bo stroną nie jest Dyrektor MOPS tylko Burmistrz Miasta; 

e wyznaczony mediator zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa powinien być 
informowany o podniesieniu wysokości uposażenia pracowników MOPS; 

e toczący się spór zbiorowy oraz złożona skarga są ze sobą powiązane i tak powinny 
być rozpatrywane. 

Radny Mariusz Walter zawnioskował, by wszyscy radni otrzymywali SMS-ową informację 
o terminach i trybie posiedzeń każdej Komisji Rady Miasta Jarosławia. 

Wyjaśnień udzielali: 
«+ Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Sebastian Kogut — skargę złożyła 

Polska Federacja Związkowa Pracowników Socjalnych i Pomocy Społecznej, a w tej 

sprawie Komisja Skarg Wniosków i Petycji wydaje tylko opinię. 
«+ Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka — terminy wszystkich posiedzeń Komisji 

Rady Miasta niezwłocznie podawane są do publicznej wiadomości na stronie internetowej 
miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej, natomiast o trybie stacjonarnym bądź 

zdalnym decydują Przewodniczący poszczególnych Komisji. 

«%: Radca Prawny Mariusz Prychocin: 

e przedmiotem omawianego projektu uchwały nie jest kwestia sporu zbiorowego tylko 
skarga na panią Dyrektor MOPS, która przyznała podwyżki pracownikom MOPS bez 
informowania o tym wyznaczonego przez Ministra Rodziny mediatora oraz 

Skarżącego, jako strony sporu zbiorowego; 

e w skardze nie podano nazwy Skarżącego z uwagi na ochronę danych osobowych; 

e w porządku prawnym nie ma regulacji, które ograniczałyby panią Dyrektor MOPS do 
tego, żeby w trakcie sporu zbiorowego nie mogła podnosić wynagrodzenia swoim 
pracownikom i musiała o tym fakcie informować mediatora i Federację, a na pewno 
nie jest to art. 8 ustawy z dnia 23 maja 1991 r. o rozwiązywaniu sporów zbiorowych, 
na który powołuje się Skarżący. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały w druku nr 2— projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —11, „przeciw ” — 4 i „wstrzymał się” — 3 podjęła 

uchwałę Nr 571/XLIV/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

kierownika gminnej jednostki organizacyjnej — raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 
571/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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3) w sprawie przystąpienia do realizacji rządowego programu _ „Korpus _ Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 oraz przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w związku z ogłoszeniem 
przez Minister Rodziny iPolityki Społecznej, rządowego programu „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022, którego celem jest zapewnienie usługi wsparcia na rzecz seniorów 
65 lat i więcej, którzy mają problemy związane z samodzielnym funkcjonowaniem ze 
względu na wiek oraz stan zdrowia, prowadzą samodzielne gospodarstwo domowe 

i potrzebują opieki w codziennym funkcjonowaniu, Gmina Miejska Jarosław przystępuje do 
jego realizacji. Realizacja programu będzie obejmowała swoim zakresem dwa moduły: 

1) moduł I - angażujący do jego realizacji wolontariuszy, w tym również działaczy 

środowisk młodzieżowych i obywatelskich, świadczących codzienną pomoc osobom 
potrzebującym wsparcia, 

2) moduł II - mający na celu poprawę bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego 
funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez dostęp do tzw. „opieki 
na odległość”. 

Mając na względzie, możliwość podjęcia dalszych działań mających na celu udzielanie 
wsparcia osobom potrzebującym, przystąpienie do programu, przyjęcie Gminnego Programu 
Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 i podjęcie przedmiotowej uchwały 
jest jak najbardziej uzasadnione. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 3. 
Radni: Marcin Nazarewicz, Piotr Kozak i Wanda Czerwiec zwracali uwagę, że system 
przy pomocy, którego w dniu dzisiejszym Rada Miasta obraduje nie posiada funkcji składania 
wniosków formalnych, stąd konieczność, by Przewodniczący Rady jasno określił sposób, 
w jaki radni mają to czynić. Ponadto prosili o informację na temat tzw. opaski życia, 
a w szczególności: 

e czy akcja jest nadal prowadzona, 
e ile osób z tej opaski skorzystało, 

e kiedy i jak długo była zamieszczona informacja o możliwości skorzystania z takiej 
formy opieki na odległość. 

Radny Piotr Kozak oświadczył, że w związku z tym, że jego pytania notorycznie pozostają 

bez odpowiedzi, od tej chwili, aż do końca kadencji będzie je pisemnie przedstawiał 
Przewodniczącemu Rady. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek formalny, aby Przewodniczący Rady dostosował 

dzisiejszy sposób procedowania w kwestii zgłaszania przez radnych wniosków poza 
kolejnością do zapisów Statutu Gminy Miejskiej Jarosławia. 

Radna Wanda Czerwiec zwróciła się z prośbą do Burmistrza Miasta o większe 
rozpropagowanie akcji mającej na celu poprawę bezpieczeństwa, możliwość samodzielnego 
funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób starszych przez dostęp do tzw. „opieki na 
odległość” oraz poszerzenie limitu osób mogących z niej skorzystać. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka wyjaśnił, że radni zgłaszający wnioski lub chcący 

zabrać głos w dyskusji, winni to zrobić przy pomocy tzw. łapki lub poprzez wpisanie treści 
wniosku na czacie. 

Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz w uzupełnieniu dodała, że dzisiejszy sposób obradowania 
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w Teamsie i w systemie posiedzenia.pl związany jest z problemami technicznymi, które 

zgłaszali niektórzy radni. 
W odpowiedzi na powyższe pytania i wątpliwości Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Agnieszka Kruba-Nieckarz oraz Burmistrz Miasta Waldemar Paluch 

podkreślali, że: 
>. Gmina Miejska Jarosław otrzymała w ramach rządowego programu „„Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 wsparcie na łączną kwotę 138 tys. zł; 
realizacja programu będzie obejmowała swoim zakresem dwa moduły, w których: 
I moduł obejmie 10 osób, a II — ok. 100 osób; 

limit osób został wykorzystany w całości; 
ogłoszenie o programie pojawiło się 9 lutego br. na stronie internetowej Urzędu m.in. 
na facebooku oraz tablicach ogłoszeń; 
jeśli tylko pojawi się nowy nabór na podobny program, to miasto natychmiast złoży 
stosowny wniosek. 
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Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 3— projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —18, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 572/XLIV/2022_w sprawie przystąpienia do 
realizacji rządowego programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022 _oraz_przyjęcia Gminnego _Programu_Osłonowego_ „Korpus 
Wsparcia Seniorów na rok _2022- raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 572/XLIV/2022 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zgodnie z zapisami ustawy z dnia 
27 października 2017r. o finansowaniu zadań oświatowych jeżeli do niepublicznego 

przedszkola/innej formy wychowania przedszkolnego, uczęszcza uczeń objęty wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończy 6 lat, 
niebędący mieszkańcem gminy dotującej to przedszkole, który niejest uczniem 
niepełnosprawnym, gmina, której mieszkańcem jest ten uczeń, pokrywa koszty udzielonej 

dotacji, do wysokości iloczynu podstawowej kwoty dotacji dla przedszkoli określonej dla 
gminy dotującej i wskaźnika procentowego ustalonego na potrzeby dotowania niepublicznych 
przedszkoli, w gminie zobowiązanej do pokrycia kosztów udzielonej dotacji, pomniejszając 
powyższy iloczyn o kwotę dotacji z budżetu państwa, przewidzianej na ucznia na dany rok 
budżetowy. W związku z tym, że do przedszkola niepublicznego na terenie Miasta Radymna 

uczęszcza dziecko zamieszkałe na terenie Miasta Jarosławia istnieje konieczność zwrotu 
kosztów udzielonej dotacji na w/w dziecko. Proponuję się, aby w/w wydatek pokryć 

z środków ujętych w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 r. z przeznaczeniem na udzielenie 
dotacji dla Niepublicznego Przedszkola SMYK na dzieci posiadające orzeczenie o potrzebie 
kształcenia specjalnego. Z uwagi na fakt, iż w miesiącach styczeń - luty br. faktyczna liczba 
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dzieci realizujących wychowanie przedszkolne w w/w placówce jest niższa aniżeli liczba 

ujęta we wniosku o udzielenie dotacji na rok 2022 zaistniała możliwość zmniejszenia 
zaplanowanych środków. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 4. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 

Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 4. 
Na pytanie radnego Mariusza Waltera, jaka jest kwota dotacji na jedno dziecko, Burmistrz 
Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że jest to wydatek rzędu 600 zł/miesięcznie za jedno 
dziecko. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 4— projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 573/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na rok_2022- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 573/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

  

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w budżecie miasta 
Jarosławia na rok 2022 wprowadza się na wniosek organu prowadzącego Prywatne Bajkowe 

Przedszkole w Jarosławiu o udzielenie dotacji na dzieci uczęszczające do w/w placówki. 
Zgodnie z zapisami art. 33 ust.1 pkt 1-2 ustawy z dnia 27 października 2017 r. o finansowaniu 
zadań oświatowych dotacje dla przedszkola niepublicznego przekazywane są pod warunkiem 

że: organ prowadzący przedszkole przekaże organowi dotującemu informację o planowanej 
liczbie uczniów, nie później niż do dnia 30 września roku poprzedzającego rok wypłacania 
dotacji; przedszkole przekaże dane do systemu informacji oświatowej według stanu na dzień 

30 września roku poprzedzającego rok wypłacania dotacji. W związku z tym, że Prywatne 
Bajkowe Przedszkole wpisane zostało do ewidencji szkół i placówek niepublicznych 
prowadzonej przez Burmistrza Miasta Jarosławia wdniu 10 lutego 2022r. Placówka 
nie mogła wywiązać się z warunku określonego w art. 33 ust. 1 pkt. 2u.f.z.o - dane do 

systemu informacji oświatowej wprowadzić mogą jedynie placówki wpisane do ewidencji. 
Zgodnie z zapisami art. 33 ust. 4 u.f.z.0., na wniosek organu prowadzącego przedszkole organ 
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego właściwy do udzielenia dotacji może 

wyrazić zgodę na udzielenie dotacji w terminie wcześniejszym niż od początku następnego 
roku budżetowego w przypadku nie przekazania informacji i danych , o których mowa w w/w 

pkt 1i2. Mając powyższe na uwadze Pani Bogumiła Staniszewska, tj. organ prowadzący 
przedszkole wystąpiła o udzielenie dotacji na dzieci uczęszczające do w/w placówki od dnia 
1 marca 2022r. Liczba miejsc w przedszkolu wynosi 80, natomiast liczba dzieci objętych 
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wychowaniem przedszkolnym w chwili obecnej to 26 dzieci. Zgodnie z otrzymanym pismem 
do końca roku szkolnego 2021/2022 placówka planuje przyjęcie ok. 50 dzieci. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 5. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 5. 
Głos w dyskusji zabierali: Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek, radny Mariusz 

Walter i radna Dorota Batiuk — Jankiewicz pytając: 

e jaki procent dotacji przedszkole niepubliczne uzyska w porównaniu z przedszkolami 
publicznymi( 100%, 70%, 50%); 

e czy dofinansowanie jest przewidziane do września, czy też do końca roku 
budżetowego i jaka ilość dzieci zostanie nim objęta. 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielała Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata 

Chlebowska. Podkreśliła, że: 

> liczba miejsc w przedszkolu wynosi 80, natomiast liczba dzieci objętych 
wychowaniem przedszkolnym w chwili obecnej to 26 dzieci; 

>. obecnie trwa nabór do przedszkoli publicznych; 
> przewiduje się, że kwota dofinansowania wystarczy przynajmniej do końca września, 

a jeśli nie, to wówczas przedłożony zostanie do procedowania kolejny projekt 

uchwały; 
zgodnie z otrzymanym pismem do końca roku szkolnego 2021/2022 placówka planuje 

przyjęcie ok. 50 dzieci; 
przedszkole zostało otwarte 14 lutego br., a organ prowadzący to przedszkole wystąpił 
o udzielenie dotacji na dzieci uczęszczające do w/w placówki od dnia 1 marca 2022 r.; 
prowadzenie przedszkoli to zadanie własne Gminy bez względu na to, czy jest to 

placówka publiczna, czy prywatna; 
państwo przekazuje na cały rok na 1 dziecko kwotę 1.380 zł, natomiast Gmina 
dofinansowuje do 75% podstawowej kwoty dotacji dla przedszkoli; 

miasto płaci za konkretną ilość dzieci uczęszczających do przedszkola na podstawie 
comiesięcznych wykazów przekazywanych z tych placówek. 

Radny Mariusz Walter oświadczył, że nie będzie brał udziału w głosowaniu, ponieważ nie 
uzyskał odpowiedzi na pytania — ile miesięcy obejmuje dofinansowanie, na ile dzieci, co 

będzie w przypadku, gdy liczba dzieci będzie mniejsza, niż wskazano i jaka kwota zostanie 
zwrócona do kasy miejskiej. 

v 
v 

v 
v
.
v
 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 5— projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

(radny Mariusz Walter nie brał udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr 574/XLIW/2022_w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
Miasta Jarosławia na rok _2022- raport z przeprowadzonego imiennego 
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głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 574/XLIW/2022 
stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

6) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie proponowanych 
zmian w budżecie Miasta Jarosławia jest konsekwencją zmniejszenia części oświatowej 

subwencji ogólnej dla Gminy Miejskiej Jarosław na 2022 rok zgodnie z informacją Ministra 
Finansów nr  ST3.4750.1.2022 zdnia 16 lutego 2022roku owynikających z ustawy 
budżetowej na rok 2022 rocznych kwotach subwencji, wpłat, udziałów w PIT i CIT. Biorąc 

pod uwagę fakt, iż Gmina Miejska Jarosław nie uzyska kwoty zaplanowanych wpływów 

wymienionej subwencji, postanawia się zmniejszyć bieżące wydatki planowane na 2022 rok. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 6. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 6. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 6— projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 575/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na rok_2022- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 5$75/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach 

publicznych prowadzonych przez Gminę Miejską Jarosław, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w dniu 30 maja 2011 r. Rada 

Miasta Jarosławia, w myśl art. 58 ust. 1 i art. 59 ust. 2 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece 
nad dziećmi w wieku do lat 3 podjęła Uchwałę Nr 101/XII/2011, w której ustaliła wysokość 
opłaty za pobyt dziecka w żłobku publicznym, maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie 

oraz warunki zwolnienia z tych opłat. Mając na względzie realny wzrost cen zakupu 
produktów żywnościowych niezbędnych do przygotowania posiłków w żłobkach, a także 

biorąc pod uwagę specjalną dietę dzieci, która składać się musi z niskoprzetworzonych 
ekologicznych produktów wysokiej jakości, proponuje się ustalenie maksymalnej wysokości 

dziennej stawki żywieniowej w wysokości 9,50 zł, która pozwoliłaby na przygotowanie 
zróżnicowanych posiłków, dostosowanych do potrzeb dzieci. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
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Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w druku nr 7 przy głosach: „za” — 5, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” -4. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 5 lutego 2022 r. w obecności 8 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w druku nr 7 przy glosach: „za” — 4, „„przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 4. 

Głos w dyskusji zabierali: 

+ radny Mariusz Walter pytał: 
e czy niniejszy projekt jest kolejną podwyżką zafundowaną mieszkańcom; 

e ile wynosiła wcześniejsza dzienna stawka żywieniowa za dziecko w żłobku 
publicznym. 

Dodał, że zaproponowana podwyżka stawki żywieniowej z 6 zł na 9,5 zł jest dla niego nie do 
przyjęcia, bo jest to wzrost o 50% w stosunku do poprzedniej, a zwłaszcza w kontekście 
wzrostu diet, jakie zafundowali sobie w ostatnim czasie radni Rady Miasta Jarosławia. 
% radna Dorota Batiuk — Jankiewicz zwróciła uwagę, że: 

e od2011 roku stawka żywieniowa na dziecko w żłobku nie była podnoszona; 

e rodzice dzieci od 12 miesiąca życia mogą skorzystać z dodatkowej formy 
dofinansowania, 

e propozycja zmiany stawki to po prostu jej urealnienie związane z podwyżkami cen 
produktów żywnościowych. 

<: radny Marcin Nazarewicz pytał, czy istnieje możliwość prawna, by Gmina Miejska 

mogła chociaż w części pokryć z własnego budżetu wydatki na żywienie dzieci 
w żłobkach. 

«Ł Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek poprosił o podanie wysokości miesięcznej 
opłaty za pobyt dziecka w żłobku publicznym. 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielała Dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Renata 
Chlebowska. Zaznaczyła, że: 

» dzienna stawka żywieniowa to faktycznie podwyżka, związana z realnym wzrostem 
cen zakupu produktów żywnościowych niezbędnych do przygotowania posiłków 

w żłobkach, zwłaszcza biorąc pod uwagę specjalną dietę dzieci, która składać się musi 
z niskoprzetworzonych ekologicznych produktów wysokiej jakości, które pozwoliłyby 
na przygotowanie zróżnicowanych posiłków, dostosowanych do potrzeb dzieci; 

> w porównaniu do innych miast, Jarosław proponuje dużo niższą opłatę za pobyt 
dziecka w żłobku tj. 150 zł plus wyżywienie, gdzie np. w Rzeszowie podstawa to 
330 zł plus stawka za wyżywienie; 

> zgodnie z opinią Radcy Prawnego nie ma możliwości prawnych, by Gmina Miejska 
Jarosław mogła dopłacać do wyżywienia dzieci w żłobkach. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 7— projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” — 9, „przeciw ” — 2 i „wstrzymał się” — 7 podjęła 

uchwałę Nr 576/XLIV/2022_ zmieniająca uchwałę _w_ sprawie 

ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach publicznych 
prowadzonych przez Gminę Miejską Jarosław— raport z przeprowadzonego 
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imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 576/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

Od godz. 12.20 do 13.05 nastąpiła przerwa w obradach. 

8) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie proponowanych 
zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok wynika z uzyskania w 2021 roku dochodów 

związanych ze sprzedażą napojów alkoholowych w wysokości większej o 859.694,29 zł, niż 
zrealizowane wydatki. Występująca nadwyżka jest konsekwencją rozliczenia dochodów 

iwydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 
budżetu, określonymi w odrębnych ustawach. Są to niewykorzystane środki pieniężne, 
o których mowa w art.217 ust.2 pkt.8 ustawy o finansach publicznych, które powinny zostać 

przeznaczone na wydatki związane z systemem przeciwdziałania alkoholizmowi w 2022 r.; 
wtym na realizację zadań związanych z przeciwdziałaniem negatywnym skutkom 

spożywania alkoholu. Nadwyżkę w wysokości 859.694,29 zł planuje się przeznaczyć na 
realizację we wszystkich szkołach podstawowych Gminy Miejskiej Jarosław następujących 
programów: taniec i robotyka w jarosławskich szkołach podstawowych, zajęcia szachowe 

w jarosławskich szkołach podstawowych, zajęcia z lekkoatletyki w jarosławskich szkołach 
podstawowych i rowerem przez Jarosław. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w druku nr 8 przy głosach: „za” — 9, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” - 1. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 

Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 8. 

Głos w dyskusji zabierali. radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter, 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek, radny Jarosław Litwiak, radny Piotr 
Kozak, radna Wanda Czerwiec i radna Dorota Batiuk — Jankiewicz m.in. pytając: 

e na co zostanie wykorzystana nadwyżka z kwoty 859.694,29 zł, skoro z tego, co 
przekazano na Komisji na taniec, robotykę, zajęcia szachowe, zajęcia z lekkoatletyki 

w jarosławskich szkołach podstawowych i rowerem przez Jarosław planuje się 
przeznaczyć łącznie 300 tys. zł; 

e dlaczego podczas posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej, na której omawiano 
zasady przyznawania dotacji dla klubów sportowych stwierdzono, że w budżecie 

miasta nie ma możliwości wygospodarowania dodatkowych pieniędzy na ten cel, 
a teraz okazuje się, że są jednak wolne środki; 

e jakie materiały i wyposażenie zostaną zakupione za 449.694,29 zł zapisane w $1 ust.3 
pkt 2 i co kryje się pod kwotą 400.000,00 zł zawartą w $1 ust.3 pkt 3 - $43000 — 

Zakup usług pozostałych; 

e czy w/w Środki były ujęte w budżecie na 2022 rok, a jeśli tak to, w której konkretnie 
pozycji; 

e dlaczego środki stanowiące nadwyżkę w wysokości 859.694,29 zł nie znalazły się 
pod koniec roku w wykazie wydatków niewygasających; 

e czy katalog zadań, jaki został przedstawiony w omawianym projekcie uchwały nie 
uchybia art. 18 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 

ze względu na to, że jest mowa tylko o placówkach oświatowych, a nie o konkretnych 
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działaniach związanych z przeciwdziałaniem alkoholizmowi; 
e dlaczego te środki nie są wykazane, jako środki, o które można zabiegać w drodze 

konkursów na realizację jakichś zadań; 

e czy z w/w pieniędzy nie można byłoby sfinansować tzw. lotnej premii tegorocznego 
Tour de Pologne zamiast zabierać środki przeznaczone na bieżącą działalność 
Miejskiej Biblioteki Publicznej (druk nr 11); 

e czy nie byłoby zasadnym, aby sprawą rozdzielenia nadwyżki zajęła się Komisja Rady 
Miasta; 

e czy podczas realizacji programu — rowerem przez Jarosław zastanawiano się nad 
kwestią bezpieczeństwa dzieci, zwłaszcza w kontekście prowadzonych na terenie 
miasta inwestycji drogowych. 

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch i Dyrektor 
Wydziału Oświaty i Sportu Renata Chlebowska. Podkreślali m.in., że: 

>» środki pieniężne pochodzące ze sprzedaży napojów alkoholowych, to pieniądze tzw. 
znaczone, które muszą być wydatkowane na zadania związane z przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi w 2022 r., co oznacza, że nie można ich przesunąć na sport lub na 
działalność pożytku publicznego, ani na promocję miasta, czyli organizację lotnej 
premii Tour de Pologne; 

» nadwyżkę w wysokości 859.694,29 zł planuje się przeznaczyć na realizację we 

wszystkich szkołach podstawowych Gminy Miejskiej Jarosław programów zawartych 
w uzasadnieniu do projektu uchwały, a także innych działań, które będą sukcesywnie 
przedstawiane Radzie Miasta; 

>» _ środki wpisane w $4210 i $4300 będą przeznaczone na zakup niezbędnych materiałów 
potrzebnych do realizacji przewidzianych programów w szkołach podstawowych 
(w tym zapewnienie opieki medycznej podczas akcji — rowerem przez Jarosław); 

>» środki wykazane w projekcie uchwały to nadwyżka z 2021 roku, na powstanie której 
wpływ miała pandemia i brak chętnych do składania wniosków na realizację zadań 
w tym zakresie; 

> planowane do realizacji działania w placówkach oświatowych nie będą kolidować 
z art. 18 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi, 

ponieważ wszystkie programy skierowane są do dzieci w taki sposób, by 
zagospodarować im wolny czas, objąć opieką i wyznaczyć wspólny cel poprzez 
współzawodnictwo; 

» środki niewygasające to takie, na które w roku poprzednim podpisano umowę na 
pewne działania, ale z przyczyn niezależnych od Gminy podmiot realizujący zadanie 
nie był w stanie go wykonać. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 8— projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — 3 podjęła 
uchwałę Nr 5777/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia _ zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na rok_2022- raport z przeprowadzonego 
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imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 5$77/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

9) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wprowadzenie proponowanych 
zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok wynika z uzyskania w 2021 roku dochodów 

związanych zkorzystaniem ze środowiska w wysokości większej o 71.794,49zł niż 
zrealizowane wydatki. Występująca nadwyżka jest konsekwencją rozliczenia dochodów 
i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu, określonymi w odrębnych ustawach. Są to niewykorzystane środki pieniężne, 
o których mowa w art.217 ust.2 pkt.8 ustawy o finansach publicznych, które pochodzą z opłat 
za korzystanie ze środowiska i powinny zostać przeznaczone na wydatki związane z ochroną 
środowiska w 2022 r. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 9. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 

Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 8 członków pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 9 przy głosach: „za” — 7, „przeciw” — brak 
i „wstrzymał się” -1. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 9— projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — brak 

(radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wylogowała się z systemu) podjęła uchwałę 

Nr 578/XLIV/2022_w sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie 
Miasta_Jarosławia na _rok_2022- raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 578/XLIV/2022 
stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
nanascczuznzaczunauncnzanccazuzzaczanaczacnanconconaozanaoszzznzazaCGzOzZazCGzzczZzzCaCzazEU 

10) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 
dochodów i wydatków, które urealnią budżet Miasta Jarosławia w zakresie określonym 
w treści przedstawionego projektu uchwały. Zmiana dotacji podmiotowej dla samorządowej 

instytucji kultury z przeznaczeniem na działalność bieżącą Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Jarosławiu dokonana zostanie zgodnie z zawiadomieniem z 14 stycznia 2022 roku Zarządu 
Powiatu Jarosławskiego o ostatecznej kwocie dotacji na 2022 rok na zadania realizowane na 
podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 
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zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 10. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 

Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 10. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak i radny Mariusz 

Walter pytając: 

e jaki będzie status quo zapisów ujętych w projekcie nr 10 i 11, skoro w pierwszym 
urealnia się budżet miasta poprzez zwiększenie środków na działalność Miejskiej 
Biblioteki Publicznej o 25.000 zł, a w drugim zaraz tę kwotę się zabiera na 

organizację tzw. lotnej premii tegorocznego Tour de Pologne; 

e czy podczas prac nad budżetem uwzględniono dotację z Powiatu na działalność 

bieżącą biblioteki; 

e czy w trakcie roku nie okaże się, że zaistniała konieczność zwiększenia środków dla 
MBP. 

Odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśniając, że: 
> Miejska Biblioteka Publiczna obsługuje również mieszkańców Powiatu w związku 

z czym, jeszcze w poprzedniej kadencji ustalono, że Powiat będzie przekazywał 
odpowiednią dotację dla tej jednostki (obecnie wynosi ona 25 tys. zł); 

> w momencie tworzenia projektu budżetu miasta kwota dotacji nie może być 
uwzględniona, gdyż najpierw Powiat musi uchwalić swój budżet, podjąć stosowną 

uchwałę, podpisać porozumienie i zawrzeć umowę i dopiero wówczas miasto może 
otrzymać tę kwotę i wprowadzić ją do swojego budżetu; 

> budżet miasta zakładał środki finansowe na działalność biblioteki, stąd teraz może 
dokonać przesunięć otrzymanej dotacji na inny cel, również szczytny. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 10— projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 579/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na rok_2022- raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 
579/XLIVW/2022 stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

11) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiany w planie wydatków 
umożliwią podpisanie umowy o wspólnym przedsięwzięciu — Premii 79 „„Tour de Pologne 

UCI World Tour” 2022, którego organizacja obok walorów sportowych w efekcie przyczyni 
się do wyjątkowej promocji miasta Jarosławia, zarówno w Polsce jak i Europie. Zgodnie 
z projektowanym kalendarzem tegorocznego Tour de Pologne w dniu 1.08.2022 r. na terenie 

miasta umiejscowiona zostanie tzw. premia lotna, jako jedna z premii etapu Kraśnik - 
Przemyśl. 
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Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w druku nr 11 przy głosach: „za” — 9, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1. 

Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 5 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 11. 
W dyskusji udział brali: Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek, radny Mariusz 

Walter i radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e kiedy organizator wyścigu zwrócił się do miasta z prośbą o możliwość zorganizowania 

Premii 79 „,„Tour de Pologne UCI World Tour” 2022 na terenie miasta Jarosławia; 

e czy zakup dwóch aparatów fotograficznych i kamery z funduszy norweskich (7 tys. zł) 
oraz wdrożenie kompleksowej platformy zarządzania jarosławskim budżetem 
obywatelskim (12 tys. zł), zakup systemu wystawienniczego itp. wymaga 

zaangażowania aż tak dużych środków i czy nie można byłoby właśnie tutaj poszukać 

brakującej kwoty na zorganizowanie tego wyścigu; 
Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek, aby organizację Tour de Pologne sfinansować 
w całości (30 tys. zł) z działalności Centrum Kultury i Promocji, które z uwagi na pandemię 

w mniejszym stopniu organizuje imprezy kulturalne, a tym samym nie zabierać pieniędzy 
z Miejskiej Biblioteki Publicznej. 
W związku z tym, że radny Mariusz Walter odmówił (pomimo kilkakrotnej prośby 

Przewodniczącego Rady) wpisania treści swojego wniosku na czacie tak, jak to wcześniej 

ustalono, wniosek nie został poddany pod głosowanie. 
Z kolei: Wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy, radny Jarosław Litwiak 

i Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót tłumaczyli, że: 

e radni otrzymują materiały na sesję z tygodniowym wyprzedzeniem, zatem mogą 
wcześniej przygotować ewentualne wnioski, które mają zamiar zgłosić na sesji; 

e nie jest prawdą, że CKiP w dobie pandemii znacznie ograniczyła działalność 

w zakresie organizacji imprez, podobnie zresztą, jak JOKiS; 

e dzisiejsza niemerytorycznie długa dyskusja nie powinna mieć miejsca, zwłaszcza 
w kontekście wojny na Ukrainie. 

Radny Marcin Nazarewicz poinformował, że uzyskał informację, iż na czacie YouTube, 
gdzie transmitowana jest dzisiejsza sesja pewna osoba umieszcza wpisy pod adresem jego 
osoby, radnego Mariusza Waltera oraz Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Strzępka. 

W związku z tym zasugerował Przewodniczącemu Rady zabezpieczenie tych wpisów 
i podjęcie jakichś działań, które ukrócą ten proceder tym bardziej, że miasto płaci firmie 
zewnętrznej za emitowanie obrad. 
W odniesieniu do powyższego Przewodniczący Rady Szczepan Łąka zaznaczył, że nie ma 
wpływu i nie może odpowiadać za komentarze zamieszczane pod transmisją sesji, ale skoro 
radny Marcin Nazarewicz czuje się dotknięty, to powinien sam osobiście zainterweniować. 

Jednocześnie zaapelował do radnych o większą wstrzemięźliwość w swoich wypowiedziach 
i nie prowokowanie oglądających transmisję do tego typu wpisów. 

Odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśniając, że: 
> propozycja zorganizowania Premii 79 „Tour de Pologne UCI World Tour” 2022 na 

terenie miasta Jarosławia została złożona już po przyjęciu budżetu na 2022 rok; 
> kwota 30 tys. zł jest niezbędna do zorganizowania premii lotnej, gdyż oprócz walorów 

sportowych przyczyni się do promocji miasta Jarosławia. 
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Od godz. 14.26 do 14.30 nastąpiła przerwa w obradach. 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek zgłosił formalny wniosek, o wprowadzenie 

zmian w projekcie uchwały w druku nr 11 polegających na tym, by z $1 wykreślić w całości 
ust.l i 2. Natomiast ust.3 przyjmuje się, jako ust.1l w brzmieniu: „Zmniejsza się wydatki 
w dziale 750 Administracja publiczna rozdziale 75075, $4210 o kwotę 30.000 zł — zakup 

materiałów i wyposażenia i zwiększa się wydatki w dziale 750 rozdziale 75075 — promocja 
jednostek samorządu terytorialnego $ 4300 o kwotę 30.000 zł”. Gdyby jednak w/w wniosek 
nie znalazł uznania w oczach radnych, wówczas zasugerował przy ust. 3 dokonanie korekty 

błędu technicznego polegającego na wykreśleniu jednego zera przy $ 4300. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„za” —4, 
„przeciw ” — 12 

„ wstrzymał się” — 2 

odrzuciła w/w wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 43 do niniejszego 
protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 11 — projekt stanowi 
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —14, „przeciw” — 1 i „wstrzymał się” — 2 (radny 

Sebastian Kogut nie brał udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr 580/XLIV/2022_w sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie 

Miasta Jarosławia _na_rok_2022- raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 580/XLIV/2022 
stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

12) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Cyfrowa Gmina 
—Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” — Grant PPGR" 

w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej odporności na 

zagrożenia, Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej odporności na 

zagrożenia — REACT — EU, Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014 — 2020, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław w 2021 r. 
złożyła wniosek o dofinansowanie zadania pn. "Cyfrowa Gmina - Wsparcie dzieci z rodzin 
pegeerowskich w rozwoju cyfrowym" - Granty PPGR". Projekt będzie realizowany w 2022 

roku i obejmuje zakup 177 sztuk laptopów z niezbędnym oprogramowaniem 
i ubezpieczeniem z przeznaczeniem do użytkowania dla dzieci, które spełniały warunki 
udziału w projekcie. Projekt Gminy Miejskiej Jarosław został wybrany do dofinansowania ze 
środków w ramach Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej 

odporności na zagrożenia, Oś V. Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej odporności 
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na zagrożenia-REACT-EU, Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014-2020. Poziom 

dofinansowania: 460.200,00 zł, tj. do 100 % wartości zadania. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 12. 
W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz, Wywrót 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek, Wiceprzewodnicząca Rady Bożena 

Łanowy, radny Jarosław Litwiak, radny Piotr Kozak, radna Wanda Czerwiec i radny 

Piotr Baran. 

Niektórzy radni prosili m.in. o odpowiedź na pytanie: 

e czy do realizacji projektu pn. "Cyfrowa Gmina - Wsparcie dzieci z rodzin 
pegeerowskich w rozwoju cyfrowym" - Granty PPGR" będzie powołany jakiś Zespół, 
a jeśli tak to, ile osób będzie wchodzić w jego skład, czy będą z tego tytułu pobierać 

jakieś wynagrodzenie, w jakiej wysokości i czy będą to wykonywać w ramach swoich 

obowiązków; 

e skąd pochodzą środki; 

e czy laptopy będą wypożyczane, czy też przekazywane na własność; 

e czy nabór wniosków został już zamknięty i kto jest organem weryfikującym. 
Radny Mariusz Walter zwrócił uwagę, że Przewodniczący Rady powinien poddać pod 
głosowanie wniosek radnego Marcina Nazarewicza zgłoszony przy procedowaniu 

poprzedniej uchwały, gdyż Rada Miasta może w każdym momencie sesji zmienić jej 

porządek obrad. 
W odpowiedzi Przewodniczący Rady Szczepan Łąka przypomniał, że zgodnie 

z wcześniejszym ustaleniami, wnioski będą na przez wnioskodawców formułowane na czacie 
tak, by nie było żadnych wątpliwości, co do ich treści. 
Radny Marcin Nazarewicz poinformował, że pod transmisją sesji osoba podpisująca się 

„Jankiewicz” hejtuje jego osobę oraz radnego Mariusza Waltera. W związku z tym zgłosił 
wniosek, o ogłoszenie przerwy w obradach do czasu usunięcia tych wpisów. 
Przeciwko takim wpisom opowiedzieli się również: radny Mariusz Walter, radny Piotr Kozak, 

radna Wanda Czerwiec oraz Przewodniczący Rady Szczepan Łąka, który jednocześnie 
podkreślił, że nie ma żadnych narzędzi, by w trakcie obrad sesji mógł temu przeciwdziałać. 

W odpowiedzi na powyższe pytania Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wskazywał, że: 
> projekt pn. "Cyfrowa Gmina - Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju 

cyfrowym" - Granty PPGR" będzie realizowany w ramach bieżącej działalności przy 

100% zewnętrznego dofinansowania ze środków unijnych; 
> planowany jest zakup 177 sztuk laptopów z niezbędnym oprogramowaniem; 
> nabór do programu został zamknięty, mogły z niego skorzystać jedynie dzieci, których 

przodkowie pracowali w PGR, Urząd przeprowadził wstępną selekcję a ostateczną 
weryfikację na podstawie przesłanych dokumentów dokonała instytucja zarządzająca; 

> komputery zostaną przekazane dzieciom na podstawie stosownej umowy. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 12— projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — brak 
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(radny Piotr Kozak  wylogował się z systemu) podjęła uchwałę 

Nr 581/XLIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

realizacji projektu pn. „Cyfrowa Gmina —Wsparcie dzieci z rodzin 

pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” — Grant PPGR” w ramach 

Działania 5.1 Rozwój cyfrowy JST oraz wzmacnianie cyfrowej 

odporności na zagrożenia, OŚ _V. Rozwój cyfrowy JST _ oraz 

wzmacnianie cyfrowej odporności na zagrożenia — REACT — EU, 

Program Operacyjny Polska Cyfrowa na lata 2014 — 2020 -_ raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 581/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że również jest przeciwny hejtowi 

i dlatego rozpoczęto już procedurę zablokowania czatu. 
Radny Marcin Nazarewicz podtrzymał swój wniosek, pomimo prośby radnego Sebastiana 

Koguta o jego wycofanie. 
W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina 

Nazarewicza o przerwę w obradach do czasu usunięcia z publicznego czatu udostępnionego 
w ramach transmisji obrad Rady Miasta Jarosławia treści obrażających mieszkańców miasta. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu przy głosach: 

„Za” 5, 
„przeciw ” — 7 

„wstrzymał się” — 5 

(radny Krzysztof Kiper nie brał udziału w głosowaniu) 

odrzuciła w/w wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 50 do niniejszego 

protokołu. 

13) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w związku z ogłoszeniem 
wyników naboru wniosków w ramach projektu Cyfrowa Gmina - Wsparcie dzieci z rodzin 
pegeerowskich w rozwoju cyfrowym —,„Granty PPGR”, wnosi się o wprowadzenie do budżetu 
miasta zadania pod nazwą Cyfrowa Gmina - Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich 

w rozwoju cyfrowym —,,Granty PPGR” na łączną kwotę 460.200,00 zł. Dofinansowanie 
zadania - 100% to jest - 460.200,00 zł. W ramach projektu planowany jest zakup 177 sztuk 
laptopów z niezbędnym oprogramowaniem (Office) w cenie nieprzekraczającej 2.500,00 zł 

oraz ubezpieczenie sprzętu kalkulowane na wartość 17.700 zł (177 szt. x 100 zł). Łączna 
wartość jednej jednostki sprzętu z ubezpieczeniem - 2.600,00 zł. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 13. 
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Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 
w druku nr 13— projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 582/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 582/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

14) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w budżecie, 
które urealnią plan wydatków Miasta Jarosławia w zakresie określonym w treści 
przedstawionego projektu uchwały. Zwrot dotacji - 533.170,16 zł jest czynnością wynikającą 

z umownej procedury związanej z niewykorzystaniem kwoty zaliczki (otrzymanej w grudniu 
2021 roku) w okresie 3 miesięcy od jej wpływu na rachunek bankowy Miasta Jarosławia. 

Zwrot zaliczki nie ma wpływu na finalną wielkość dotacji przyznanej na zadanie pn. Budowa 
Punktu ŚSelektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Jarosławiu. Na kwotę 
171.576,61 zł wykonawca zadania inwestycyjnego złoży fakturę za wykonane roboty 

budowlane, a jej realizacja z zachowaniem 3-miesięcznego terminu dysponowania zaliczką, 
pozwoli pozostałe na rachunku środki wykorzystać na zapłatę wykonawcy. 

O godz. 15.14 obrady opuścił radny Piotr Kozak. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 14. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 8 członków pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 14 przy głosach: „za” — 7, „przeciw” — brak 
i „wstrzymał się” -1. 

Głos w dyskusji zabierali: radny Mariusz Walter i Wiceprzewodniczący Rady Wiesław 
Strzępek zwracając uwagę, że: 

e nielogiczne jest pobieranie dotacji, skoro wiadomym było, że nie zostanie ona 
wykorzystana; 

e nie podano w projekcie uchwały źródła dotacji; 

e jeśli te środki, które będą podlegały zwrotowi stanowiły jedną z pozycji podjętej 
uchwały w sprawie środków niewygasających z budżetu 2021 r., to należało również 
zmienić uchwałę o środkach niewygasających. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił, że: 
> zwrot dotacji jest czynnością wynikającą zumownej procedury związanej 

z niewykorzystaniem kwoty zaliczki, 

> środki niewygasające to środki pochodzące z budżetu miasta, natomiast w tym 
konkretnym przypadku chodzi o dwuletnią inwestycję; 
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> z powodu pandemii zarówno wykonawca inwestycji, jak również dostawcy 
materiałów budowlanych nie byli w stanie wywiązać się w terminie ze swoich 
obowiązków. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 14— projekt uchwały stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — 1 (radna 
Dorota Batiuk-Jankiewicz nie brała udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr 583/XLIV/2022_w sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie 
Miasta Jarosławia _na 2022 rok - raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 583/XLIV/2022 
stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

15) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że proponowane zmiany w dziale 900 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90026 Pozostałe działania związane 
z gospodarką odpadami, dotyczą realizacji projektu pn. Budowa Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w Jarosławiu. Wnosi się o zmiany w planie wydatków, 
które umożliwią przeprowadzenie działań  informacyjno-promocyjnych związanych 
z realizacją wymienionego zadania - „Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów 
Komunalnych w Jarosławiu". Proponowane zmiany polegają na zabezpieczeniu wydatków 
bieżących w kwocie 63.529,49 zł w wyniku pomniejszenia wydatków w $ 605 - Wydatki 
inwestycyjne jednostek budżetowych. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 15. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 15 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — brak 
i „wstrzymał się” -1. 

Radni: Mariusz Walter i Wiesław Strzępek pytali: 

jakie zadania będą promowane; 

kto konkretnie otrzyma pieniądze przeznaczone na to zadanie; 

e zjakiego programu i kto jest sponsorem PSZOK-u; 

e czy zasadnym jest promowanie działań informacyjnych, zamiast w tym czasie 
realizować konkretną inwestycję. 

W odpowiedzi Burmistrz Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że projekt pn. Budowa 
Punktu ŚSelektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Jarosławiu” wymusza po 
wybudowaniu PSZOK-u prowadzenie szeroko zakrojonych działań  informacyjno- 
promocyjnych o jego istnieniu, celu działania, a także przekazywaniu informacji 
edukacyjnych w szkołach w kwestii segregowania odpadów komunalnych. 
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O godz. 15.12 radny Sebastian Kogut poinformował, że musi na chwilę opuścić obrady. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały w druku nr 15— projekt uchwały stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — brak (radny 

Sebastian Kogut nie brał udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr 584/XLIV/2022_w sprawie wprowadzenia zmian _w budżecie 
Miasta Jarosławia na 2022 rok - raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 584/XLIV/2022 
stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu. 

O godz. 15.14 obrady opuścił radny Piotr Kozak. 

16)w_ sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza_rok 
budżetowy 2022 r. w sprawie realizacji projektu pn._„Termomodernizacja budynku 

Szkoły Podstawowej nr _1l z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama_ Mickiewicza 

w Jarosławiu” w ramach Programu: Środowisko, Energia _i Zmiany Klimatu” 
finansowanego __ze środków Mechanizmu _ Finansowego __ Europejskiego _ Obszaru 
Gospodarczego _2014-2021 „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

szkolnych”, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 

przystępuje do realizacji projektu pn "Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 
nr 1l z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach 
Programu „Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 
Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności 

energetycznej w budynkach szkolnych". Projekt polega na przeprowadzeniu głębokiej 
modernizacji energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 11 w Jarosławiu oraz realizacji 

działań edukacyjnych z zakresu efektywności energetycznej dla uczniów klas I-IV Szkoły 
Podstawowej nr 11, Szkoły Podstawowej nr 2 i Szkoły Podstawowej nr 4 w Jarosławiu. 
Inwestycja realizowana w ramach projektu polegać będzie zarówno na zmniejszeniu 
zapotrzebowania na energię budynku, jak też poprawie sprawności systemu grzewczego, 

efektywności energetycznej oświetlenia wbudowanego oraz wprowadzeniu elementu OZE 
w postaci baterii ogniw fotowoltaicznych. Projekt będzie realizowany w latach 2022-2024. 
Maksymalny całkowity koszt realizacji projektu wynosi 4.700.099,11 zł, w tym: w roku 2022 
- 234.112,00 zł, w roku 2023 — 4.255.861,11 zł, w roku 2024 — 210.126,00 zł. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 16. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 

Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 16 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — brak 
i „wstrzymał się” -1. 
Radna Wanda Czerwiec powracając do kwestii hejtu podziękowała za szybką interwencję 
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w tej sprawie. 
Głos w dyskusji zabierali: radny Mariusz Walter i Wiceprzewodniczący Rady Wiesław 

Strzępek pytając: 

e czy w ostatnich latach w Szkole Podstawowej nr 11, 2 i 4 w Jarosławiu były 
prowadzone już wcześniej prace termomodernizacyjne budynków; 

e w ramach jakiego programu miasto 5 lat temu zakupiło 500 zestawów grzejników 
zalegających obecnie w magazynie; 

e czy przy okazji tego projektu na termomodernizację w/w grzejniki zostaną w końcu 
wykorzystane. 

W odpowiedzi Burmistrz Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że: 
> nie było do tej pory programu, z którego można byłoby przeprowadzić 

termomodernizację obiektów szkolnych; 
> w chwili obecnej miasto wystąpiło z wnioskiem o dofinansowanie z Funduszy 

Norweskich na kwotę ok. 5 mln zł; 
> grzejniki częściowo zostały zamontowane tam, gdzie wcześniej były przewidziane 

np. w przedszkolu; 
>» złożono wcześniej wniosek o dofinansowanie na termomodernizację, zakupiono 

grzejniki lecz ostatecznie nie udało się pozyskać tych środków, stąd zaczęto 

poszukiwać innych źródeł finansowania np. tak, jak w tym przypadku; 
> grzejniki zostaną zamontowane w Szkole Podstawowej Nr 11, ponieważ tak wpisano 

we wniosku o dofinansowanie. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 16— projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 585/XLIV/2022_w sprawie wyrażenia zgody na 
aciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 2022 r. 

w sprawie realizacji projektu _pn._„Termomodernizacja budynku 
Szkoły Podstawowej nr 11 z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama 
Mickiewicza _w Jarosławiu” w ramach Programu: _Srodowisko, 
Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowego_ Europejskiego _ Obszaru Gospodarczego _2014-2021 

„Poprawa_ efektywności energetycznej w budynkach szkolnych” - 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 61 do niniejszego 
protokołu, uchwała Nr 585/XLIWV/2022 stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu. 

17) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

  

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 
przystępuje do realizacji projektu pn "Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej 
nr 1l z Oddziałami Integracyjnymi im. Adama Mickiewicza w Jarosławiu” w ramach 
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Programu „Środowisko, Energia i Zmiany Klimatu” finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego 2014-2021 „Poprawa efektywności 
energetycznej w budynkach szkolnych". Projekt polega na przeprowadzeniu głębokiej 

modernizacji energetycznej budynku Szkoły Podstawowej nr 11 w Jarosławiu oraz realizacji 
działań edukacyjnych z zakresu efektywności energetycznej dla uczniów klas I-IV Szkoły 

Podstawowej nr 11, Szkoły Podstawowej nr 2 i Szkoły Podstawowej nr 4 w Jarosławiu. 
Inwestycja realizowana w ramach projektu polegać będzie zarówno na zmniejszeniu 

zapotrzebowania na energię budynku, jak też poprawie sprawności systemu grzewczego, 
efektywności energetycznej oświetlenia wbudowanego oraz wprowadzeniu elementu OZE 
w postaci baterii ogniw fotowoltaicznych. Pierwotnie wprowadzony do budżetu podział 

kosztów wynikał z harmonogramu ujętego w dokumentacji aplikacyjnej. W związku 

z przedłużającą się procedurą wyboru projektów do dofinansowania, dokonano aktualizacji 
terminów realizacji poszczególnych zadań w ramach projektu. Przemieszczenie środków 

z dotacji na wydatki bieżące jest niezbędne w celu sfinansowania wynagrodzeń nauczycieli 
prowadzących zajęcia edukacyjne w szkołach oraz na zakup materiałów do prowadzenia tych 
zajęć, zakup tablic informacyjnych, na zaprojektowanie i wykonanie strony internetowej 

projektu oraz na wypłatę dodatków specjalnych dla pracowników Urzędu Miasta. Projekt 
będzie realizowany w latach 2022-2024. Maksymalny całkowity koszt realizacji projektu 
wynosi 4.700.099,11 zł, w tym: w roku 2022 - 234.112,00 zł, w roku 2023 - 4.255.861.11 zł, 
w roku 2024 - 210.126,00 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 10 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 17. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 

Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 17 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — brak 
i „wstrzymał się” -1. 

Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Wiesława Strzępka, jak się ma zapis $1 ust.3 
lit. h, $4177 zakup środków dydaktycznych i książek o kwotę 3.288,60 zł do projektu 

termomodernizacji, Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił, że projekt polega m.in. 
na realizacji działań edukacyjnych z zakresu efektywności energetycznej dla uczniów klas 
I-IV Szkoły Podstawowej nr 11, Szkoły Podstawowej nr 2 i Szkoły Podstawowej nr 4 
w Jarosławiu. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 17-— projekt uchwały stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 586/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na_2022 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 
586/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu. 

Od godz. 15.48 do godz. 16.05 nastąpiła przerwa w obradach. 
Po przerwie na obrady nie powrócił radny Antoni Lotycz. 
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18) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Finansowanie 

kosztów procesu nawiązywania porozumień partnerskich między miastami polskimi 

a miastami z państw — Darczyńców” finansowanego ze środków Mechanizmu 

Finansowanego EOG i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt stanowi uzupełnienie dla 
realizowanego, w ramach Programu Rozwój Lokalny, zadania pt.: „„JarosLove — z miłości do 
ludzi” finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego EOG i Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021, w ramach którego realizowane będą 

przedsięwzięcia infrastrukturalne oraz nieinfrastrukturalne odpowiadające na najistotniejsze 
potrzeby miasta w sferze środowiskowej, gospodarczej, społecznej oraz instytucjonalnej. 
Zaplanowano kompleksowe i skoordynowane działania, prowadzące do poprawy jakości 
powietrza, zwiększenia ilości zielononiebieskiej infrastruktury, poprawy komfortu życia 
mieszkańców, stworzenia warunków do rozwoju przedsiębiorczości i poprawy sytuacji na 
lokalnym rynku pracy czy poprawy dostosowania administracji lokalnej do potrzeb 
mieszkańców. W ramach projektu pn. „Finansowanie kosztów procesu nawiązywania 

porozumień partnerskich między miastami polskimi a miastami z Państw-Darczyńców", 
możliwe jest sfinansowanie spotkań przygotowawczych w trakcie procesu zmierzającego do 
podpisania umowy bilateralnej - w formule stacjonarnej i/lub online pomiędzy Gminą 

Miejską Jarosław a potencjalnym partnerem z Państwa-Darczyńcy Nordre Follo Kommune. 
Realizacja projektu przewidziana została na 2022 rok. Poziom dofinansowania działań wynosi 

100 %. Maksymalna kwota dofinansowania wynosi 12 553,38 zł. 

O godz. 16.10 na obrady powrócił radny Sebastian Kogut. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w druku nr 18. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 18. 
Opinię Komisji Infrastruktury Społecznej przedstawił Przewodniczący Jarosław Litwiak. 
Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 8 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 18. 
W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter i radny Marcin Nazarewicz wskazując, że: 

e przyjęty Schemat Organizacyjny do realizacji projektu różni się od tego dołączonego 
do Zarządzenia Burmistrza, wobec czego należy zaktualizować Zarządzenie 
Burmistrza Miasta w kwestii zakresu czynności wszystkich członków powołanego 
Zespołu, tym bardziej, że podczas posiedzenie Komisji Infrastruktury Technicznej nikt 

nie potrafił odpowiedzieć na pytania w tym zakresie (zakres obowiązków i zadań); 

e radny ma prawo zadawać pytania, oczekiwać odpowiedzi, a także zapoznać się 
z interesującymi go dokumentami bezpośrednio w merytorycznym Wydziale Urzędu 
Miasta. 

Ponadto prosili o podanie: 

e szczegółowego zakresu obowiązków przypisanych specjalistom wyodrębnionym 
w zarządzenie; 

e roli, jaką ma pełnić Rada Miasta w przedstawionym schemacie organizacyjnym 
związanym z realizacją projektu; 
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W odpowiedzi Burmistrz Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że w zakresie prac Komisji 
oraz składanych interpelacji radny Marcin Nazarewicza ma prawo domagać się wyjaśnień, 
czy odpowiedzi i takowe otrzymuje (choć nieraz są one bardzo obszerne), natomiast nie ma 

żadnego prawa do wydawania poleceń służbowych pracownikom Urzędu i żądania wydania 
różnego rodzaju dokumentów. 
Radny Marcin Nazarewicz domagał się od Burmistrz podania nazwisk pracowników, 

którym rzekomo miał wydawać polecenia. 
Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił m.in., że: 

> dwukrotnie radny Marcin Nazarewicz domagał się od pracowników Urzędu 
tj. informatyka Grzegorza Króla i pracownika Biura Pozyskiwania Funduszy Rafała 
Młynarskiego wykonania pewnych czynności i dostarczenia dokumentów w tym 

Programu Rozwoju Instytucjonalnego; 

w schemacie organizacyjnym określonym przez Państwa — Darczyńców jest mowa, 
w jaki sposób Program Rozwoju Instytucjonalnego ma być realizowany; 
w związku z tym, że jest to ogromny projekt o wartości ok. 10 mln Euro, który będzie 

realizowany przez 2,5 roku powołane do Zespołu osoby będą otrzymywać dodatki 
funkcyjne do swoich pensji, gdyż oprócz bieżących zakresów obowiązków będą 

realizować zadania związane z projektem; 
radny Marcin Nazarewicz powinien doskonale wiedzieć, że osobom, które wykonują 
dodatkowe zadania poza bieżącym zakresem obowiązków należy zgodnie 

z Regulaminem Wynagradzania przyznać specjalny dodatek do pensji, bo sam będąc 
pracownikiem Urzędu również takowe dodatki otrzymywał; 
środki finansowe przeznaczone na realizację danego projektu zawierają również pulę 
na wynagrodzenia osób pracujących przy nim; 
Rada Miasta wyznacza w budżecie kierunki rozwoju miasta, a Burmistrz i pracownicy 
je realizują i nigdzie nie ma w schemacie organizacyjnym mowy o tym, że radny ma 
jakiś nadzór nad pracownikami Urzędu i może im wydawać polecenia służbowe. 

Radny Marcin Nazarewicz w odniesieniu do powyższego oznajmił, że: 

jako Kierownik Referatu Informatyki otrzymywał dodatek funkcyjny w wysokości 
300 lub 400 zł i w takiej samej wysokości dodatek, jako Koordynator Biura 
Informatyki; 

nie pobierał natomiast żadnego dodatku przy realizacji Programu E-Jarosław, bo te 
zadania wykonywał w ramach bieżącej pracy; 

w skład powołanego Zespołu wchodzi kadra zarządzająca miastem i dziwnym jest, że 
trzeba ją mobilizować do działania specjalnymi dodatkami; 
podczas Komisji Budżetowej pracownik Biura Pozyskiwania Funduszy Rafał 
Młynarski sam zaproponował, że jeśli jest taka konieczność to udostępni w Biurze 
UM kserokopię umowy; 

inaczej wyglądała sytuacja z informatykiem Grzegorzem Królem, który został 
poproszony o wygenerowanie wydruku z przebiegu obrad Komisji, jednak po 
konsultacji z Burmistrzem odmówiono spełnienia w/w prośby i zasugerowano 
złożenie pisemnego wniosku w tej sprawie. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 18— projekt uchwały stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu. 
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Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —15, „przeciw” — l i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę Nr 587/XLIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do_realizacji projektu pn. „Finansowanie kosztów 

procesu nawiązywania porozumień partnerskich między miastami 

polskimi a miastami z państw — Darczyńców” finansowanego ze 

środków _ Mechanizmu __Finansowanego __EOG__i _ Norweskiego 
Mechanizmu F inansowego na lata 2014-2021 - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 587/XLIW/2022 stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu. 

19) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że podpisana umowa pomiędzy 

Miastem Jarosław, aZwiązkiem Miast Polskich zdnia 17stycznia 2022 roku 
nr ZMP/3/20221B umożliwi otrzymanie środków na pokryciu kosztów spotkań 
przygotowawczych w trakcie procesu zmierzającego do podpisania umowy bilateralnej - 
w formule stacjonarnej i/lub online pomiędzy Gminą Miejską Jarosław, a potencjalnym 

partnerem z Państwa-Darczyńcy. Przygotowanie i podpisanie umowy bilateralnej umożliwi 
transfer wiedzy i wymianę dobrych praktyk pomiędzy samorządem z Państwa-Darczyńcy 
apolskim samorządem. Celem ogólnym finansowania jest nawiązanie i wzmocnienie 
współpracy  bilateralnej pomiędzy polskimi i norweskimi/islandzkimi samorządami 

lokalnymi. Działania, które mogą być realizowane w ramach finansowania obejmują m.in.: 
1) koszt podróży przedstawicieli partnera z Państwa-Darczyńcy do Polski i z powrotem, 
w tym koszty ich dojazdu na i z lotniska na terenie Państwa-Darczyńcy, 

2) koszt transportu lokalnego przedstawicieli partnera z Państwa-Darczyńcy w Polsce, 

3) koszt zakwaterowania przedstawicieli partnera z Państwa-Darczyńcy w Polsce, 
4) koszt wyżywienia przedstawicieli partnera z Państwa-Darczyńcy w Polsce i osób 

uczestniczących w spotkaniach w Polsce, 
5) koszt tłumaczeń ustnych podczas spotkań bilateralnych realizowanych w formule 
online/na miejscu, 

6) koszt tłumaczeń pisemnych dokumentów niezbędnych w procesie przygotowywania 
zapisów umowy bilateralnej pomiędzy partnerami. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 19. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 19. 
Radni: Marcin Nazarewicz i Mariusz Walter pytali: 

e czy Program Rozwoju  Instytucjonalnego i Lokalnego jest dokumentem 
ogólnodostępnym i można się z nim w każdej chwili zapoznać, czy też ma klauzulę 

poufną; 

e co stanie się z pieniędzmi, z chwilą kiedy szkolenia nie będą odbywać się stacjonarnie 
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tylko online (tryb zdalny). 
Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił mi.in... że jeśli część spotkań 

przygotowawczych faktycznie będzie prowadzona zdalnie, wówczas środki przeznaczone na 
ten cel będą musiały zostać zwrócone. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały w druku nr 19— projekt uchwały stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 588/XLIV/2022 w sprawie wprowadzenia zmian 
W budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 70 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 588/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 71 do niniejszego protokołu. 

20) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości oraz na odstąpienie od 
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że nieruchomość położona jest przy 
ul. Świętojańskiej w Jarosławiu oznaczona w ewidencji gruntów i budynków miasta 
Jarosławia obręb 4 jako działka nr 2364/5 o powierzchni 0,0607 ha. zabudowana w części 

o pow. 0,0022 ha garażem tymczasowym. Dzierżawca który posiada umowę dzierżawy na 
czas nieoznaczony na ww. część nieruchomości, zwrócił się z wnioskiem do Burmistrza 

Miasta Jarosławia o rozwiązanie umowy w związku ze zbyciem garażu. Osoba, która nabyła 
garaż od obecnego dzierżawcy złożyła w tut. Urzędzie wniosek o zawarcie umowy dzierżawy 
na opisaną część nieruchomości. Zgodnie z art 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie 

gminnym (Dz. U. 2021.1372 z późn. zm..) i art. 37 pkt 4 ustawy o gospodarce 
nieruchomościami (Dz. U. z 2021. 1899 z późn. zm.), na zawarcie kolejnej umowy na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony potrzebna jest Uchwała Rady Miasta 

Jarosławia, pozwalająca na wydzierżawienie i odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 20. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

w druku nr 20— projekt uchwały stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —16, „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę Nr 589/XLIV/2022_w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie nieruchomości oraz_na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego _trybu zawarcia __umowy__ dzierżawy _-__ raport 
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z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu, 

uchwała Nr 589/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu. 

21)w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji zadania pn. „Przebudowa 

drogi Gminnej klasy „Z” Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000.00 
do km 0+897,00" w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów 

wniosków na 2022 rok 
  

  

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław w 2021 r 
. złożyła wniosek o dofinansowanie zadania pn. „ PRZEBUDOWA DROGI GMINNEJ 
KLASY „Z” NR 111318R UL. PRZEMYSŁOWA W JAROSŁAWIU od km 0+000,00 do km 

0+897,00" do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów wniosków na 2022 
rok. Projekt planowany jest do realizacji w okresie maj 2022 r - październik 2023 r. 

Zakładana inwestycja obejmie m.in.: roboty ziemne, roboty rozbiórkowe, podbudowy — 
profilowanie i zagęszczanie podłoża, wykonanie nawierzchni z betonu asfaltowego, 
wzmocnienie warstw asfaltowych geosiatką, oznakowanie poziome, oznakowanie pionowe, 

obramowania krawężniki i obrzeża betonowe, chodniki z brukowej kostki betonowej, 
kanalizacja deszczowa, wykonanie oświetlenia drogi. Projekt Gminy Miejskiej Jarosław 
został wybrany do dofinansowania. Poziom dofinansowania: 1.705.551,00 zł, tj. do 60 % 
wartości inwestycji. Udział środków Gminy: 1.137.034,13 zł, tj. 40% wartości inwestycji. 
Szacowana wartość inwestycji: 2.842.585,13 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 21. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 21 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — 
brak i „wstrzymał się” -1. 

Na pytanie radnego Mariusza Waltera, kto zgłosił ulicę do przebudowy i czy jej remont jest 
zasadny w kontekście tego, że 4 - 5 lat temu była wyremontowana, Burmistrz Miasta 

Waldemar Paluch podkreślił, że projekt na przebudowę ulicy został opracowany jeszcze za 
poprzedniego Burmistrza Miasta. Część ulicy została wyremontowana na koszt inwestora 
prywatnego, który budując swój obiekt wielkopowierzchniowy zobowiązał się do realizacji 
około 100 m drogi wraz z budową skrzyżowania. Pozostała część ulicy około 900 m nadal 
wymaga remontu, który musi być przeprowadzony kompleksowo, czyli trzeba wykonać nie 

tylko asfalt lecz również pozostałą w drodze infrastrukturę (np. nowe oświetlenie, kanalizacja 
sanitarna, sieć gazowa, nowe chodniki). Z dwóch złożonych wniosków miasto otrzymało 
środki tylko na ul. Przemysłową w wysokości 1.700.000 zł. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 21— projekt uchwały stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —15, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 590/XLIV/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
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przystąpienie do realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi Gminnej 
klasy „Z Nr 1II318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 
0+000,00 _do _km 0+897,00” w ramach Rządowego Funduszu 
Rozwoju Dróg _w ramach naborów wniosków na_ 2022 rok_-_ raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu, 

uchwała Nr 590/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu. 

Obrady chwilowo opuściła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

22) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w związku z ogłoszeniem decyzji 
o przyznaniu dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach 
naboru wniosków na 2022 rok, wnosi się o wprowadzenie do budżetu miasta na rok 
2022 zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej klasy Znr 11I3I8R ul. Przemysłowa 

w Jarosławiu od km 0+000,00 do km 0+897,00” do kwoty 2.000.392,95 zł; wtym 

z dofinansowania 1.705.551,00 zł. Łączna wartość zadania to kwota 2.842.585,13 zł; w tym 
do realizacji w roku 2023 - 842.192,18 zł, w całości ze środków własnych Gminy Miejskiej 

Jarosław. Łączna wartość zadania: 2.842.585,13 zł, wtym = dofinansowanie do 60% t.j. 
1.705.551,00 zł — do wykorzystania w całości w roku 2022. Wkład własny Gminy Miejskiej 
Jarosław — 1.137.034,13 zł; wtym do wykorzystania w 2022 roku - 294.841,95 zł, w 2023 
roku - 842.192,18 zł. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 

Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 22. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 22 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — 
brak i „wstrzymał się” -1. 

Wobec braku uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu uchwały 

w druku nr 22— projekt uchwały stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — brak 
(radny Mariusz Walter nie brał udziału w głosowaniu) podjęła uchwałę 

Nr $9U/XLIV/2022_w sprawie wprowadzenia _zmian_w budżecie 
Miasta Jarosławia na 2022 rok - raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu, uchwała Nr 591/XLIW/2022 

stanowi załącznik nr 80 do niniejszego protokołu. 

O godz. 17.40 obrady opuściła radna Wanda Czerwiec. 

23)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza_rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa drogi Gminnej klasy 
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„Z” Nr III3I8R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 do km 0+897,00" 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów wniosków na 2022 

rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław w 2021 r. 
złożyła wniosek o dofinansowanie zadania pn. „PRZEBUDOWA DROGI GMINNEJ 

KLASY „Z” NR 111318R UL. PRZEMYSŁOWA W JAROSŁAWIU od km 0+000,00 do km 

0+897,00" do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w ramach naborów wniosków na 2022 
rok. Projekt planowany jest do realizacji w okresie maj 2022 r - październik 2023 r. 
Zakładana inwestycja obejmie m.in.: roboty ziemne, roboty rozbiórkowe, podbudowy — 
profilowanie i zagęszczanie podłoża, wykonanie nawierzchni z betonu asfaltowego, 

wzmocnienie warstw asfaltowych geosiatką, oznakowanie poziome, oznakowanie pionowe, 
obramowania krawężniki i obrzeża betonowe, chodniki z brukowej kostki betonowej, 

kanalizacja deszczowa, wykonanie oświetlenia drogi. Projekt Gminy Miejskiej Jarosław 
został wybrany do dofinansowania. Poziom dofinansowania: 1.705.551,00 zł, tj. do 60 % 
wartości inwestycji. Udział środków Gminy: 1.137.034,13 zł, tj. 40% wartości inwestycji. 
Szacowana wartość inwestycji: 2.842.585,13 zł, w tym: na rok 2022 - 2.000.392,95 zł, na rok 

2023 - 842.192,18 zł. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 23. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 

Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 23 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — 
brak i „wstrzymał się” -1. 
Radny Mariusz Walter pytał, czy do realizacji projektu pn. „Przebudowa drogi gminnej 

klasy „Z Nr 111318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 0+000,00 do km 0+897,00" 
zostanie powołany specjalny Zespół, a jeśli tak to, jak będzie wynagradzany. 
W odpowiedzi Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił, że projekt będzie realizowany 

w ramach bieżącej działalności, a nad przebiegiem realizacji będzie czuwał specjalnie 
powołany do tego Inspektor Nadzoru. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 23— projekt uchwały stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —14, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 
podjęła uchwałę Nr 5$92/XLIW/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
w związku z realizacją projektu pn. „Przebudowa drogi Gminnej 

klasy „Z” Nr _ 1II318R ul. Przemysłowa w Jarosławiu od km 
0+000,00__ do km 0+897,00w_ ramach _ Rządowego _ Funduszu 

Rozwoju Dróg_w ramach naborów wniosków na _2022 rok -_raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu, 

uchwała Nr 592/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu. 
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Na obrady powróciła radna Dorota Batiuk-Jankiewicz. 

24)w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 w związku z realizacją projektu pn. _., Modernizacja Płyty Rynku 

w Jarosławiu. Część Północna i Wschodnia wraz z Placem Św. Michała” w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych — edycja pierwsza, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Gmina Miejska Jarosław 
przystępuje do realizacji projektu pn. "Modernizacja Płyty Rynku w Jarosławiu. Część 
Północna i Wschodnia wraz z Placem Św. Michała" w ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja pierwsza. W ramach projektu planowane są 
działania inwestycyjne związane z kontynuacją przebudowy Płyty Rynku od strony północnej 

i wschodniej wraz z Placem Św. Michała. Zakładana inwestycja obejmie m. in. rozbiórkę 
istniejącej nawierzchni, demontaż sieci wod.-kan., budowę sieci wodociągowej, 

kanalizacyjnej i deszczowej, budowę nawierzchni z porfiru i bazaltu wraz z podbudową, 
montaż oświetlenia. Zadanie ma charakter inwestycyjny, wartość całości inwestycji szacuje 

się na kwotę: 6.355.801,48 zł, w tym: wartość robót budowlanych: 6.225.801,48 zł, nadzory 
(archeologiczny, elektryczny i Konsultacje z Muzeum) ok. 130.000,00 zł. Dofinansowanie: 
4.740.500,00 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład. Termin realizacji: lata 2022 i 2023. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały w druku nr 24 przy głosach: „za” — 8, „przeciw” — 1 i „wstrzymał się” — brak 

z uwzględnieniem poprawki, aby w $2 kwotę w wysokości 1.103.183,13 zł zastąpić kwotą 
1.103.184 zł. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 24 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — 
brak i „wstrzymał się” -1. 

W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz 
i Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek pytając m.in.: 

e skąd będzie pochodziła kwota ok. 1.600.000 zł potrzebna do realizacji projektu 
pn. "Modernizacja Płyty Rynku w Jarosławiu. Część Północna i Wschodnia wraz 
z Placem Św. Michała" skoro budżet miasta na 2022 rok został uchwalony; 

e czy na Placu Św. Michała przewidziano zieleń, czy też będzie on wybetonowany, jak 
pozostała część Rynku; 

czym spowodowany jest wzrost kosztów tej inwestycji w stosunku do ubiegłego roku; 

dlaczego radni otrzymują niepełne informacje na temat projektów uchwał, np. w tym 
konkretnym przypadku otwarcie ofert miało miejsce 4 lutego 2022 r., a materiały na 

sesję radni otrzymali w dniu 21 lutego br., więc było wystarczająco dużo czasu, by ta 
informacja znalazła się w uzasadnieniu do projektu uchwały; 

e czy nie zasadnym byłoby ogłoszenie ponownego przetargu, celem uzyskania niższej 
ceny (art. 138 ustawy prawo zamówień publicznych), skoro na pierwszy przetarg 

wpłynęła tylko jedna oferta i to na kwotę znacznie przekraczającą założenia 
szacunkowe realizacji tego zadania; 

Ponadto radny Marcin Nazarewicz stwierdził, że środki z Polskiego Ładu wracające 
w formie dotacji, to nic innego, jak środki, które zabrano samorządom, zatem można śmiało 
powiedzieć, że ta inwestycja będzie finansowana w całości z budżetu miasta. 
Odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Waldemar Paluch informując m.in., że: 
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> wniosek o dofinansowanie został złożony w ubiegłym roku według szacunkowej 
kwoty na ok. 5 mln zł, z czego Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 

4.740.500,00 zł z Rządowego Funduszu Polski Ład; 
> do przetargu zgłosiła się tylko jedna firma oferując kwotę 6.355.801,48 zł, pozostała 

kwota - ok. 130.000,00 zł to nadzory (archeologiczny, elektryczny i konsultacje 

z Muzeum); 
> wkład własny przy tym zadaniu jest jak najbardziej zasadny i wynosi 262.618,35 zł 

i pochodzi z nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu Miasta 
Jarosławia z 2021 roku; 

> omawiany projekt uchwały zakłada wyrażenie zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

finansowego wykraczającego poza rok budżetowy 2022 i zostanie pokryte z budżetu 
2023 roku; 
wszystkie zadania realizowane przez miasto są zgodne z ustawą — prawo zamówień 
publicznych, w tym również czas publikacji ogłoszenia o przetargu; 
miasto poczyniło wszelkie działania, by realizacja tego zadania nastąpiła za możliwie 

najniższą kwotę; 
biorąc pod uwagę wzrost cen materiałów i usług zaoferowana cena w przetargu 

wydaje się być bardzo korzystna; 
wartość przedsięwzięcia planowana do realizacji w latach 2022- 2023 z oferty 
przetargowej wraz z kosztami nadzoru to 6.355.801,48 zł i ta informacja została 
wpisana w uzasadnienie do kolejnego projektu w druku nr 25. 

v 
v 

v 
vY 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 24 wraz z poprawką zgłoszoną przez Komisję Budżetową — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw” — 1 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 
uchwałę Nr 593/XLIV/2022 _w sprawie wyrażenia zgody na 
zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 
w związku z realizacją projektu pn. „Modernizacja P. Rynku 

w Jarosławiu. Część Północna _i Wschodnia _wraz_z_ Placem 

Św. Michała” w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych = edycja pierwsza - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 85 do niniejszego protokołu, uchwała 

Nr 593/XLIW/2022 stanowi załącznik nr 86 do niniejszego protokołu. 

25) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że wnosi się o zmiany w planie 
wydatków, które urealnią budżet Miasta Jarosławia w zakresie określonym w treści 
przedstawionego projektu uchwały. Zadanie „ Modernizacja Płyty Rynku w Jarosławiu, Część 
Północna i Wschodnia wraz z Placem Św. Michała w ramach Rządowego Funduszu POLSKI 
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ŁAD 2022-2023” po wprowadzeniu przedstawionych w projekcie uchwały zmian w planie 

wydatków realizowane będzie w latach 2022 -2023 a koszty przedstawią się następująco: 
- Planowane wydatki inwestycyjne łącznie z kosztami inspektora nadzoru na rok 2022 — to 
kwota 2.882.368,35 zł; 
- Dofinansowanie w 2022 roku - 50 % to kwota 2.370.250,00 zł, środki własne to kwota - 

512.118,35 zł; 

- Planowane wydatki inwestycyjne łącznie z kosztami inspektora nadzoru na rok 2023 — to 
kwota 3.473.433,13 zł. 
- Dofinansowanie w 2023 roku - 50 % to kwota 2.370.250,00 zł, środki własne to kwota — to 

1.103.183,13 zł. 
- Wartość przedsięwzięcia planowana do realizacji w latach 2022- 2023— zoferty 
przetargowej wraz z kosztami nadzoru to 6.355.801,48 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 25. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 

Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 25 przy głosach: „„za” — 6, „przeciw — 
brak i „wstrzymał się” -1. 
Na pytanie radnego Mariusza Waltera, skąd miasto pozyska brakującą kwotę w wysokości 
1.400.000 zł, Burmistrz Miasta Waldemar Paluch oznajmił, że w projekcie wskazano 

wolną kwotę 262.618,35 zł, jako nadwyżkę środków pieniężnych na rachunku bieżącym 
budżetu Miasta Jarosławia z 2021 roku. Natomiast zgodnie z WPF te środki są 
zagwarantowane w budżecie na 2023 rok. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 25 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —12, „przeciw ” — 1 i „wstrzymał się” — 2 podjęła 

uchwałę Nr 594/XLIV/2022_w _ sprawie wprowadzenia _ zmian 
W budżecie Miasta Jarosławia na 2022 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 88 do niniejszego protokołu, uchwała 
Nr 594/XLIVW/2022 stanowi załącznik nr 89 do niniejszego protokołu. 

Obrady opuścił radny Sebastian Kogut. 

26) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jarosławia na 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że zmiana w WPF uwzględnia 
zmiany w budżecie dotyczące dochodów, wydatków i przychodów w roku 2022 oraz w latach 
2023-2024, wynikające z projektów załączonych uchwał w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie miasta Jarosławia na 2022 rok. Zmiany w WPF uwzględniają również propozycje 
zaciągniętych zobowiązań finansowych wykraczających poza rok budżetowy 2022, 
w związku z realizacją projektów wymienionych w $1, pkt 2 niniejszej uchwały. 
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Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w druku nr 26 przy głosach: „za” — 8, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1. 
Radny Marcin Nazarewicz pytał, dlaczego załącznik do projektu uchwały został radnym 

dostarczony dopiero w piątek. Dodał, że wstrzyma się od głosu, gdyż nie zawiera on kwestii 

dot. utraty dochodów związanych np. ze świadczeniem 500+ oraz wprowadzenie Polskiego 
Ładu. 
W odpowiedzi Skarbnik Miasta Anna Gołąb wyjaśniła, że wstrzymano się z wysyłką 
załącznika, gdyż do ostatniej chwili czekano na sprawozdanie budżetowe, celem uzupełnienia 
brakujących danych w WPF. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 26 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —Il, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 3 
podjęła uchwałę Nr 595/XLIV/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta_ Jarosławia _na_2022_ rok_-_ raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 91 do niniejszego protokołu, 
uchwała Nr 595/XLIW/2022 stanowi załącznik nr 92 do niniejszego protokołu. 

27) w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że uchwałą Nr 521/XXXVIII/2021 

Rady Miasta Jarosławia z dnia 8 listopada 2021 r. przyjęto projekt regulamin dostarczania 
wody i odprowadzania ścieków, który został przesłany do organu regulacyjnego tj. Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Rzeszowie, który postanowieniem znak: 

RZ.RZT.71.135.2021.MK z dnia 24 listopada 2021 r. przedstawił opinię do projektu 
regulaminu jednocześnie wskazując na niezgodności w przyjętym regulaminie. W dniu 
16.12.2021 r. został przesłany przez PWiK s-ka z o.o. projekt Regulamin, który zgodnie 

z treścią pisma uwzględnia treść postanowieniu. Wobec tego zgodnie z treścią art. 19 ustawy 
z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzeniu 
ścieków (t. j. Dz. U. 2020. 2028) należy przyjąć regulamin. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 27 przy głosach: „za” — 6, „przeciw” — 
brak i „wstrzymał się” -1. 

W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter i radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e czy przyjęcie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków będzie wiązać 
się z podwyżkami dla mieszkańców w tym zakresie; 

e czy były w ostatnim czasie takie podwyżki; 

e kto jest autorem omawianego projektu regulaminu. 
Odpowiedzi udzielała pani Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem 
Komunalnym i Ochroną Środowiska Grażyna Strzelec twierdząc, że omawiany regulamin 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków w żadnym stopniu nie podwyższa opłat za wodę 
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i ścieki. Projekt regulaminu przygotowuje MPWiK. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 
uchwały w druku nr 27 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 93 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 

podjęła uchwałę Nr 5$96/XLIV/2022 w sprawie przyjęcia Regulaminu 
dostarczania wody _i odprowadzania Ścieków -_raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 94 do niniejszego protokołu, uchwała 

Nr $96/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu. 

286)w_ sprawie _ uchwalenia __wieloletniego_ planu _ rozwoju _i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022 — 2025. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że Przedsiębiorstwo Wodociągów 

i Kanalizacji sp. z o.o. w Jarosławiu za pismem z dnia 15 lutego 2022r. przedłożyło 
Wieloletni planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych 
na lata 2022-2025. Zgodnie z zapisami art. 21 ust.3 ustawy zdnia 7 czerwca 2001 r. 

o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t.j. Dz. U. 2020. 
2028) dokonano sprawdzenia zgodności planu z kierunkami określonymi w studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego z ustaleniami miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego gminy oraz decyzją znak: D/1/41/2002 Zarządu 
Miasta Jarosławia z dnia 03 października 2002 r. udzielającą zezwolenia na prowadzenie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. Wobec spełnienia 
zapisów ustawowych, zgodnie z art. 21 ust. 5 w/w ustawy należy uchwalić przedłożony plan 
wieloletni. 
Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił Przewodniczący Komisji Marcin 
Nazarewicz. Komisja w dniu 24 lutego 2022 r. w obecności 7 członków jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 28 przy głosach: „za” — 5, „przeciw” — 

brak i „wstrzymał się” -2. 
Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek- 
Skiba. Komisja w dniu 25 lutego 2022 r. w obecności 9 członków jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w druku nr 28. 
W dyskusji udział brali: radny Mariusz Walter, Wiceprzewodniczący Rady Wiesław 

Strzępek i radny Jarosław Litwiak wskazując m.in., że: 

e w planie na 2022 nie przewidziano środków na kanalizację w Dzielnicy Nr VII; 

e w całym mieście należałoby zmodernizować starą sieć wodociągową; 

e niezrozumiała jest decyzja przeniesienia środków pozostałych z modernizacji 
ul. Grodziszczańskiej i przeznaczenia ich na zadanie o zupełnie innym charakterze, 

skoro można było je wykorzystać na zadanie wpisane w planie rozwoju i modernizacji 
urządzeń wodociągowych (poz. 26) pn. „Budowa sieci wodociągowej w Alei Pysiowej 

oraz sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w rejonie nieruchomości działek nr 589, 
585/1, obręb 4 przy ul. Grodziszczańskiej w Jarosławiu”. 

Odpowiedzi udzielał Prezes PWiK Andrzej Wysocki wyjaśniając, że: 
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> dokumentacja na ul. Grodziszczańską była wykonana wiele lat temu; 

> na prośbę mieszkańców, planuje się rozbudowę sieci wodociągowej na 
ul. Grodziszczańskiej i Pogodnej i to zadanie znalazło się w planie rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych poz. 26; 
> miasto Jarosław skanalizowane jest w 94 %. 

Wobec braku innych uwag i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania projektu 

uchwały w druku nr 28 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 96 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —13, „przeciw” — brak i „wstrzymał się” — 1 
podjęła uchwałę Nr 597/XLIW/2022 w _ sprawie uchwalenia 

wieloletniego ___ planu _ rozwoju _i _ modernizacji _ urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2022 — 2025 - 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 97 do niniejszego 
protokołu, uchwała Nr 597/XLIV/2022 stanowi załącznik nr 98 do niniejszego protokołu. 
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Od godz. 18.00 do 18.10 nastąpiła przerwa w obradach. 

Ad._VI. Przegląd stanu mienia komunalnego, zasobów mieszkaniowych 

i lokalowych. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że dokument pn. „Przegląd stanu 
mienia komunalnego Gminy Miejskiej Jarosław stan na dzień 31 grudnia 2021 r.” radni 

otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję - informacja stanowi załącznik nr 99 do 
niniejszego protokołu. 
W tym punkcie obrad głos zabierali: Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek 

i radny Marcin Nazarewicz pytając: 

e ile obecnie w zasobach Gminy Miejskiej Jarosław jest wolnych lokali mieszkalnych, 
które kwalifikują się do remontu, a ile jest takich, które można od razu przydzielić 

osobom oczekującym; 

e ile osób znajduje się na liście przydziału mieszkań komunalnych, a ile na liście 
przydziału mieszkań socjalnych; 

e czy 170 ha gruntów wymienionych w informacji o stanie mienia komunalnego, jako 
pozostałe faktycznie stanową: rowy, nieużytki i itp.; 

e czy przedstawiona informacja zawiera pełną listę zasobów komunalnych stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Jarosław, czy też przedstawiono ją wybiórczo. 

Wyjaśnień udzielali: Burmistrz Miasta Waldemar Paluch i Dyrektor Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska Grażyna 
Strzelec zapewniając, że: 

> miasto dysponuje około 25 wolnymi lokalami na ul. Przemyskiej 17, jednak każda 
propozycja ich przydziału spotyka się z odmową; 

> kilkanaście innych mieszkań wymaga remontu i zaraz po jego przeprowadzeniu 
zostaną wskazane do przydziału; 
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> rozpoczęto przydział mieszkań w nowym bloku na ul. Wróblewskiego i w pierwszej 

kolejności pod uwagę będą brane osoby najbardziej potrzebujące; 
> na listę przydziału mieszkań wpisanych jest około 100 rodzin, ale ich wymagania co 

do metrażu, lokalizacji i standardu są nieraz zbyt wygórowane i dlatego odmawiają ich 

przyjęcia; 
> faktycznie 170 ha wpisane, jako inne grunty to rowy, skarpy, nieużytki, drogi 

wewnętrzne i publiczne oraz grunty przyległe do Wspólnot Mieszkaniowych; 
> radni otrzymali pełną informację na temat zasobów komunalnych, a ze szczegółami 

np. z numerami konkretnych działek można zapoznać się bezpośrednio w Wydziale 
Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnymi Ochrony Środowiska. 

Wobec braku innych uwag i pytań Rada Miasta przystąpiła do procedowania kolejnego 

punktu porządku obrad. 
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Ad. VII. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia w okresie 
międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z działalności 
Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta, radni 

otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym dokumentem zapoznać 
- sprawozdanie stanowi załącznik nr 100 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi, bądź chce zabrać głos w sprawie niniejszego 
dokumentu, zgłosili się: radny Marcin Nazarewicz i radny Mariusz Walter m.in. pytając: 

e kto prowadzić będzie zadanie pn. „Realizacja wiaty z zielonym dachem nad Centrum 
Przesiadkowym, budowa ładowarki dla elektrobusów z podłączeniem pantografowym 
oraz kablowym, zakup elektrobusu”, czy pracownicy Urzędu Miasta, czy też 

specjaliści powołani przez Burmistrza do Zespołu realizującego zadanie 
pn. „JarosLove - zmiłości do ludzi” wramach Programu Rozwój Lokalny 
finansowanego ze środków Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego i Norweskiego Mechanizmu Finansowego na lata 2014-2021; 

e ile będzie kosztować wykonanie PFU z wizualizacją; 

e czy w przypadku zadania dot. wiaty i Centrum Przesiadkowego, Specjalista do spraw 
Ochrony Środowiska Zastępca Burmistrza Wiesław Pirożek przewiduje jakieś 

działania z zakresu do jakiego został powołany; 

e czy Specjaliści powołani przez Burmistrza będą otrzymywać dodatkowe 

wynagrodzenie, jak to ewentualnie wpłynie na koszty funkcjonowania Urzędu i czy 
tym osobom zostanie formalnie zwiększony zakres obowiązków. 

Ponadto głos w dyskusji zabierali: 
%: radna Dorota Batiuk-Jankiewicz oznajmiła, że nie będzie obecna na najbliższym 

posiedzeniu Komisji Infrastruktury Technicznej z uwagi na dzisiejszy sposób prowadzonej 
dyskusji, która przecież odbyła się już na wspomnianej Komisji i dzisiaj radni niczego 
nowego nie wnoszą. Zaapelowała, aby Przewodniczący odbierał głos w dyskusji radnym, 
których wypowiedzi nie są merytoryczne. 

«k Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Strzępek stwierdził, że: 

e powoływanie do Zespołu osób pełniących wysokie funkcje w Urzędzie jest nieetyczne 

tym bardziej, że otrzymują one wysokie wynagrodzenie za pracę, a teraz jeszcze 

dodatkowo będą pobierać specjalny dodatek do pensji; 
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nie wiadomo z jakich względów w Jarosławiu do Zespołu realizującego program 

z Funduszu Norweskiego powołano aż 20 osób, skoro w Przemyślu podobny Zespół 

liczy tylko 3 osoby. 
+ radny Marcin Nazarewicz zwrócił uwagę, że powołany przez Burmistrza 14-osobowy 

Zespół przez 2,5 roku otrzyma dodatkowe wynagrodzenie na łączną kwotę 851 tys. zł. 

Wyjaśnień udzielał Burmistrz Miasta Waldemar Paluch podkreślając, że: 
> 

> 

miasto ogłasza konkurs na przygotowanie PFU z wizualizacją, który będzie 

realizowany przez firmę zewnętrzną; 
przygotowaniem dokumentów do postępowania zajmują się specjaliści w zakresie 

swoich stanowisk pracy (ci, którzy zostali wskazani do nadzoru i realizacji zadania 
w ramach projektu norweskiego); 
wszystkie działania związane z Funduszem Norweskim są realizowane na bieżąco 

zgodnie z wytycznymi; 
w tym roku przewiduje się zlokalizowanie Centrum Przesiadkowego przy Dworcu 

PKP w Jarosławiu; 

dokumentację techniczną PFU będą wykonywać osoby posiadające uprawnienia 
w tym zakresie i na ten cel zostały zarezerwowane odpowiednie środki finansowe 

w budżecie miasta i w Programie Norweskim; 
Specjalista do spraw Ochrony Środowiska Zastępca Burmistrza Wiesław Pirożek na 
co dzień wykonuje zadania zlecane przez Burmistrza Miasta, nadzoruje m. in. zadania 

inwestycyjne prowadzone przez Wydziały UM oraz Spółki Miejskie, przejmuje 
również obowiązki Burmistrza podczas Jego nieobecności; 
powołany prawie 20-osobowy Zespół otrzymuje dodatki z Programu Norweskiego 
przewidziane w Regulaminie Wynagradzania za zwiększony zakres obowiązków 
(ostatnio np. odbył 4,5 godzinne spotkanie przygotowawcze w godzinach pracy), te 

osoby będą brały również udział w specjalnych szkoleniach; 
pozyskanie środków z Funduszu Norweskiego na realizację wiaty z zielonym dachem 
nad Centrum Przesiadkowym, budową ładowarki dla elektrobusów z podłączeniem 
pantografowym oraz kablowym, zakup elektrobusu jest wielkim sukcesem dla miasta; 

oprócz Centrum Przesiadkowego, wiaty przystankowej i zakupu autobusów 
elektrycznych, które potrzebują nowej infrastruktury, przewiduje się również 
przeniesienie siedziby Miejskiego Zakładu Komunikacji, utworzenie Centrum 
Zarządzania Informatycznego Miastem i nowoczesnego Centrum Monitoringu 

Miejskiego, punktu obsługi przedsiębiorców, trzeba też przygotować dokumenty 
związane z dostępnością dla wszystkich budynków użyteczności publicznej 
należących do Gminy Miejskiej Jarosław, przeprowadzić szkolenia oraz inne 
działania, które będą realizowane przez najbliższe 2,5 roku - to wszystko będzie 
dodatkowym zakresem obowiązków dla osób powołanych do Zespołu; 

środki na wypłatę dodatków specjalnych dla członków Zespołu będą pochodzić 
w 100% ze funduszy zewnętrznych; 
faktycznie w Przemyślu wskazano 3 osoby do Zespołu, tylko tam w planach jest 

jedynie zakup autobusów, a w Jarosławiu zrezygnowano z zakupu 8 autobusów na 
rzecz innych przedsięwzięć bardzo ważnych dla mieszkańców. 

Wobec braku pytań do w/w dokumentu Rada Miasta przystąpiła do procedowania kolejnego 
punktu porządku obrad. 
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Ad. _ VIII. __ Informacja _ Przewodniczącego Rady Miasta _o_ działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka poinformował, że w okresie sprawozdawczym do 

Biura Rady wpłynęły pisma: 

1) od pani Dyrektor Wydziału Oświaty Renaty Chlebowskiej w sprawie wytypowania 

przedstawicieli Rady do komisji stypendialnej mającej na celu opiniowanie wniosków 
złożonych do Burmistrza Miasta o przyznanie stypendiów na 2022 rok za osiągnięte 

wysokie wyniki sportowe — do w/w Komisji wytypowano radnego Jarosława 
Litwiaka i Wiceprzewodniczącą Rady Bożenę Łanowy; 

2) od mieszkańców ul. Pełkińskiej (boczna) od nr 136 do 150 w sprawie ponaglenia 
wykonania nawierzchni bitumiczno-asfaltowej na ulicy Pełkińskiej; 

3) od Wojewody Podkarpackiego w sprawie podania informacji na temat Rady Seniorów 
i podanie przykładów dobrych praktyk według stanu na dzień 31 grudnia 2021 r. — 
udzielono odpowiedzi; 

4) od Polskiej Federacji Związku Pracowników Socjalnych i Pomocy Społecznej 
w sprawie przesłania wykazu adresów mailowych wszystkich radnych — udostępniono 
służbowe adresy radnych; 

5) od Burmistrza - sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Miejską Jarosław — z powyższym dokumentem można się zapoznać w Biurze 
Rady. 
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Ad. IX. Informacja Burmistrza Miasta na temat działań Gminy Miejskiej 

Jarosław w związku z Sytuacja na Ukrainie. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch przedstawił informację na temat działań Gminy 
Miejskiej Jarosław w związku z wojną na Ukrainie. Oznajmił, że Rosja zaatakowała Ukrainę 

i w ślad za tym wprowadzono wiele zadań, które miasto musi realizować. W związku 
z wielką falą napływających uchodźców potrzebny jest skoordynowany system przyjmowania 
i opieki nad tymi osobami. Wprowadzono wytyczne zgodne z zasadami zarządzania 

kryzysowego dla poszczególnych województw. Od czwartku przez całą dobę funkcjonuje 
Miejski Zespół Zarządzania Kryzysowego, prowadzone są kilkugodzinne telekonferencje 
z Wojewodziną. Ogólne założenia rządowe dla przygranicznych województw m.in. 

podkarpackiego to utworzenie punktów recepcyjnych dla uciekających przed wojną 
z terenów Ukrainy, co oznacza, że z tych punktów cudzoziemcy będą trafiać do innych 
województw, gdzie zabezpieczeni zostaną pod względem czasowego pobytu (wsparcie 
prawne, medyczne, sanitarne). Gmina Miejska Jarosław otrzymała bardzo ważne zadanie 

związane z transportem osób z przejścia granicznego w Korczowej do Hali Kijowskiej i do 
tego celu zostały skierowane autobusy MZK. Wsparcia w tym zakresie udzielił również 
Prezes PKS Jarosław, radny Witold Duszyński. Do tej pory wykonano ok. 250 kursów 

przewożąc 7 tys. osób. Na terenie miasta uruchomiono 3 punkty zbiórki darów dla uchodźców 
tj. PSZOK przy ul. Racławickiej, CKiP oraz Szkoła Podstawowa Nr 10 i dzięki ofiarodawcom 
z kraju i z zagranicy szybko się one zapełniają. W Jarosławiu powołano 9-osobowy Zespół do 
spraw Uchodźców, a pełnomocnikiem został Zastępca Burmistrza Dariusz Tracz. Dodatkowo 
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w CKiP uruchomiono specjalny punkt informacyjny zarówno dla mieszkańców, jak też dla 
uchodźców celem koordynowania konkretnych działań. Taki sam punkt informacyjny 

funkcjonuje również w Urzędzie Wojewódzkim w Rzeszowie. Władze Jarosławia są w stałym 
kontakcie z miastami partnerskimi znajdującymi się na terenie Ukrainy np. z Jaworowem, 
który z uwagi na braki z dostawą energii elektrycznej poprosił o dostarczenie agregatów 

prądotwórczych do zabezpieczenia dostaw wody dla mieszkańców oraz zachowania ciągłości 
funkcjonowania Urzędu. W tym celu poczyniono już odpowiednie kroki. W związku z tym, 
że w Jaworowie znajduje się lotnisko wojskowe, z którego wysyłani są ochotnicy i żołnierze 
na wojnę, dlatego uzgodniono, co konkretnie oni potrzebują. Z kolei Użgorod drugi partner 

Jarosławia przedstawił również konkretną listę potrzebnych materiałów i produktów, która 
została opublikowana na stronie internetowej. Na zakończenie Burmistrz podziękował 
wszystkim, którzy zaangażowali się w pierwszą pomoc dla uchodźców tj. Zespołowi 

Zarządzania Kryzysowego, kierowcom MZK, pracownikom PGKiM, PWik, SP Nr 10, CKP, 
radnym, przedsiębiorcom i wszystkim wolontariuszom i darczyńcom. 
W odniesieniu do powyższej informacji radni (e): Wiesław Strzępek, Marcin Nazarewicz, 
Jarosław Litwiak, Dorota Batiuk-Jankiewicz i Agnieszka Wywrót podnosili, że: 

e gdyby informacja Burmistrza na temat działań podejmowanych przez Gminę Miejską 
Jarosław podana wcześniej, wówczas nie byłoby problemów z uchodźcami 
przyjmowanymi poza punktem recepcyjnym; 

e wnajbliższym czasie będzie prowadzona zbiórka środków opatrunkowych; 

e należałoby stworzyć tymczasowe miejsca noclegowe dla uchodźców; 

e mieszkańcy powinni zgłaszać do Centrum Kryzysowego przypadki, w których 
uchodźcy nie mają się chwilowo gdzie zatrzymać; 

e największym problemem jest w chwili obecnej obecność w punkcie recepcyjnym osób 
podających się za studentów np. z Kijowa (a jest to grupa bardzo roszczeniowa). 

Radni pytali też: 

e czy Burmistrz i Centrum Zarządzania Kryzysowego ma jakąś wizje i plan 
umieszczania uchodźców na terenie Jarosławia i ile osób ewentualnie brane jest pod 

uwagę; 
e czy miasto w swoich zasobach mieszkaniowych posiada takie lokum, w którym np. 

matka z dzieckiem może przenocować oraz uzyskać dodatkowe informacje, co dalej 

ma robić i gdzie się ma udać; 

e czy w Jarosławiu przewidziano redystrybucję darów np. odzieży bezpośrednio do 
osób, które tej pomocy potrzebują lub osób ich reprezentujących. 

W odpowiedzi Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił, że każda z osób 
przekraczająca granicę otrzymywała ulotkę z informacją w czterech językach, w jaki sposób 
ma postępować. Jednak dość często dochodziło do sytuacji, że uchodźcy byli zabierani od 
razu przez prywatnych kierowców i przewożeni do np. krewnych, bliskich lub innych miejsc 

docelowych z pominięciem czynności rejestracyjnych. Miasto Jarosław nie może przyjmować 
uchodźców na swoim terenie, gdyż polecenie Wojewody jest w tym zakresie wyraźne, że 
należy jak najszybciej z punktów recepcyjnych ewakuować uchodźców poza granice 
województwa podkarpackiego. Oczywiście realizowane są inne formy pomocy, w tym 

poprzez zbiórkę materiałów i produktów tak, jak to robi np. radny Jarosław Litwiak, który 
zbiera materiały opatrunkowe i przekazuje je bezpośrednio na Ukrainę. W wyjątkowych 
sytuacjach, jeśli ktoś potrzebuje tymczasowego noclegu to Centrum Zarządzania 
Kryzysowego lub Straż Miejska dysponują listą 13 osób prywatnych, które zgłosiły się do 
udzielania takiej pomocy. Również Opactwo Benedyktynek oferuje pomoc w tym zakresie. 
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Natomiast miasto może przekazywać np. żywność pochodzącą z darów, ale tylko jedynie 

osobom, które przyjęły uchodźców do swoich domów. Zgodnie z zaleceniami materiały 
i produkty będą przekazywane do Agencji Rezerw Materiałowych, która będzie to dalej 

redystrybuować. 
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Ad. X. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Szczepan Łąka przypomniał o obowiązku złożenia w terminie do 
30 kwietnia 2022 oświadczeń majątkowych za 2021 rok wraz z PIT-em. Zaznaczył, że w/w 

dokumenty muszą zostać opatrzone parafami i złożone w dwóch egzemplarzach. 
Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady do kogo zgłaszać gotowość udziału do pomocy 

w punkcie recepcyjnym, Burmistrz Miasta Waldemar Paluch wyjaśnił, że na stronie 
internetowej Urzędu Miasta są podane wszystkie informacje, w tym adres e-mailowy 
pomoc.wolontariat(Qum.jaroslaw.pl, pod który należy wysyłać zgłoszenia (osoba zgłaszająca 
się musi być pełnoletnia). 

Ad. XI. Zakończenie obrad. 
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Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $ 77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 
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